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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 48. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 10. studenoga 2008. godine  
(ponedjeljak), u Maloj koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu. 
 
 Sjednicu je u  17,05 sati otvorio ANTON PERUŠKO , predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 
 Naglašava da je greškom u  pozivu na  hrvatskom jeziku  tiskano  47. sjednica, pa  
moli vijećnike da isprave na 48. sjednicu, dok je u pozivu  na talijanskom jeziku  ispravno 
naznačeno  48. sjednica  Skupština Istarske županije.  

Pozdravlja sve  prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Županijske skupštine 
Istarske županije. 
 Pozdravlja : 

- župana Istarske  županije gospodina Ivana Jakovčića 
- zamjenike  župana,  gospodina Valeria Drandića i Sergia  Bernicha, 
- članove Poglavarstva Istarske županije, koji prisustvuju večerašnjoj 48.  sjednici 

Skupštine Istarske županije,  
- pročelnike resornih   županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- sve predstavnike medija i sve ostale,  koji su  večeras prisutni našoj 48. radnoj  

sjednici Skupštine Istarske  županije. 
 Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog  reda moli gospođu Vesnu Ivančić, tajnicu  

Skupštine Istarske županije, da izvrši prozivku vijećnika  radi utvrđivanja kvoruma na 48. 
radnoj  sjednici Skupštine  Istarske županije.  
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br.  VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE  
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ Odsutan (O) 
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU Odsutna (O)   
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF  
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
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R.br.  VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS  
28. JADRANKA FABAC IDS  
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Stručne službe za poslove  Skupštine i Poglavarstva Istarske 
županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica tajnice Stručne službe za poslove  Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf,   
GROZDANA LOVREČIĆ,  v.d. pročelnice  Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gradnju  
Istarske županije, 
MLADEN  DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturi i sport Istarske 
županije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije.  
ČLANOVI POGLAVARSTVA : 
IVAN JAKOVČIĆ, predsjednik  Poglavarstva IŽ, Župan IŽ,   
VALERIO DRANDIĆ, zamjenik  Župana Istarske  županije,  
SERĐIO BERNICH, zamjenik  Župana Istarske županije, 
LUCIJA DEBELJUH, članica Poglavarstva zadužena za kulturu i školstvo Istarske županije. 
 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, nakon prozivke utvrđuje  da od  41 vijećnice i  
vijećnika sjednici prisutno 33 vijećnika, pa  Skupština ima kvorum i može donositi 
pravovaljane odluke.     

Prijedlog dnevnog  reda za  48. sjednicu Skupštine Istarske  županije od  15 točka 
vijećnici su dobili poštom, i  utvrđuje da nije  dobio nikakvih  prijedloga za  izmjenu ili dopunu 
predloženog  dnevnog  reda. 

Otvaram raspravu po prijedlogu dnevnog  reda, pa pošto se nitko od vijećnika  nije 
javio  za riječ, stavlja na glasanje prijedlog  dnevnog  reda kako  ga je predložio aktom o  
sazivanju 48. sjednice Skupštine Istarske županije, te nakon  glasovanja  utvrđuje da je  
Skupština  sa  31 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV», za  48. sjednicu Skupštine 
Istarske županije utvrdila  slijedeći   

    
DNEVNI  RED 

 
1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 47. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3.   
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a. Prijedlog Odluke o prodaji udjela javnim prikupljanjem ponuda Trgovačkog 
društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju građevnog materijala iz 
Pule 

b. Prijedlog programa prodaje udjela javnim prikupljanjem ponuda Trgovačkog 
društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju građevnog materijala iz 
Pule 

c. Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za prodaju udjela javnim 
prikupljanjem ponuda Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i 
proizvodnju građevnog materijala iz Pule 

d. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju: 
• Poziva za javno prikupljanje ponuda za kupnju udjela Trgovačkog 

društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju građevnog 
materijala iz Pule 

• Nacrta Ugovora o kupoprodaji i prijenosu poslovnog udjela 
Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju 
građevnog materijala iz Pule 

4. Prijedlog Prethodnog mišljenja o interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf 
igrališta s pratećim sadržajima „Markocija“ u KO Kršete i KO Materada 

5. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Zaključak Školskog odbora Turističko-
ugostiteljske škole Antuna Štifanića Poreč o prijenosu vlasništva nekadašnjeg 
školskog restorana i praktikuma „Galija“ na Grad Poreč 

6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Novigrad o darovanju k.č. br. 2518/2 k.o. Novigrad, Gradu Novigradu 

7. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Natura Histrica - Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim područjima i drugim zaštićenim prirodnim vrijednostima na 
području Istarske županije 

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut: 
a. OŠ Mate Balota, Buje 
b. Talijanska osnovna škola Buje 
c. OŠ Vazmoslava Gržalje, Buzet 
d. OŠ Barban 
e. OŠ Petra Studenca, Kanfanar 
f. OŠ Ivana Batelića, Raša 
g. OŠ Ivana Gorana Kovačića, Kršan 
h. OŠ Vladimira Nazora, Potpićan 
i. OŠ Joakima Rakovca, Sv. Lovreč 
j. OŠ Marčana 
k. OŠ Vladimira Nazora, Krnica 
l. OŠ Divšići 
m. OŠ dr. Mate Demarina, Medulin 
n. OŠ Vitomira Širole Pajo, Nedešćina 
o. OŠ Rivarela, Novigrad 
p. Talijanska osnovna škola, Novigrad – Scuola elementare italiana, Cittanova 
q. OŠ Milana Šorga, Oprtalj 
r. OŠ Svetvinčenat 
s. OŠ Juršići 
t. OŠ Jože Šurana, Višnjan 
u. OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignano 
v. OŠ Fažana 
w. OŠ Vladimira Nazora, Vrsar 
x. OŠ Vladimira Gortana, Žminj 
y. OŠ Tar – Vabriga – Scuola elementare Torre – Abrega 
 

9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut: 
a. Medicinska škola Pula 
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b. Strukovna škola Pula 
c. Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna, Pula 
d. Ekonomska škola Pula 
e. Tehnička škola Pula 
f. Gimnazija Pula 
g. Industrijsko – obrtnička škola Pula 
h. SŠ Mate Blažina, Labin 
i. SŠ Zvane Črnje, Rovinj 
j. Strukovna škola Eugena Kumičića, Rovinj – Scuola di formazione 

professionale Eugen Kumičić Rovigno 
k. SŠ Buzet 
l. Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile, Pazin 
m. SŠ Mate Balote, Poreč 
n. Turističko ugostiteljska škola Antuna Štifanića, Poreč 
o. Gospodarska škola – Istituto professionale, Buje 
p. SŠ Vladimira Gortana, Buje – Scuola media superiore Vladimir Gortan, Buie 
q. Glazbena škola Ivana Matetića Ronjgova, Pula 
r. Škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, Pula 
s. Talijanska srednja škola Dante Alighieri, Pula – Scuola media superiore Dante 

Alighieri, Pola 
t. Talijanska srednja škola Rovinj – Scuola media superiore italiana Rovigno 
u. SŠ Leonardo da Vinci, Buje – Scuola media superiore Leonardo da Vinci, 

Buie 
v. Učenički dom Pula 

10.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ Marčana 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Marčana 

11.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog Odbora OŠ Milana Šorga 

Oprtalj 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Milana Šorga 

Oprtalj 
12.   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog Odbora OŠ Joakima Rakovca 
Sveti Lovreč Pazenatički 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Joakima Rakovca 
Sveti Lovreč Pazenatički 

13.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Gimnazije Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Gimnazije Pula 

14.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Gospodarske škole 

Buje 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Gospodarske škole 

Buje 
 

15.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole Zvane 

Črnje Rovinj 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole Zvane 

Črnje Rovinj 
 
ORDINE DEL GIORNO 
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1) Verifica del Verbale ridotto della 47ª seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
istriana 

2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3)  

a) Proposta di Delibera sulla vendita di quote per mezzo di raccolta pubblica di 
offerte della Società commerciale "Cesta" s.r.l. per l'edificazione di strade e 
produzione del materiale edile di Pola 

b) Proposta di Programma di vendita di quote  per mezzo di raccolta pubblica di 
offerte della Società commerciale "Cesta" s.r.l. per l'edificazione di strade e 
produzione del materiale edile di Pola  

c) Proposta di Decreto sulla nomina della Commissione per la  vendita di quote  
per mezzo di raccolta pubblica di offerte della Società commerciale "Cesta" 
s.r.l. per l'edificazione di strade e produzione del materiale edile di Pola  

d) Proposta di Conclusione sull'approvazione di: 
• Invito alla raccolta pubblica di offerte per l'acquisto di quote  per mezzo 

di raccolta pubblica di offerte della Società commerciale "Cesta" s.r.l. 
per l'edificazione di strade e produzione del materiale edile di Pola  

• Abbozzo di Contratto sulla compravendita e trasferimento della quota 
d'affari della  Società commerciale "Cesta" s.r.l. per l'edificazione di 
strade e produzione del materiale edile di Pola  

4) Proposta sull'Opinione riguardante l'interesse della Repubblica di Croazia di edificare 
il campo di golf con i contenuti ausiliari "Markocija" nel c.c. di Kršete e c.c. di 
Materada 

5) Proposta di Conclusione sull'approvazione della Conclusione del Comitato scolastico 
della Scuola turistico-alberghiera Antun Štifanić di Parenzo sul trasferimento della 
proprietà dell'ex-ristorante scolastico e sala per pratica "Galija" alla Città di Parenzo 

6) Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e disabili di Cittanova sulla donazione della p.c. 2518/2 del c.c. 
di Cittanova, alla Città di Cittanova 

7) Proposta di Decreto sulla nomina di direttore dell'ente Natura Histrica - ente pubblico 
per la gestione dei territori tutelati e altri valori naturali tutelati sul territorio della 
Regione istriana 

8) Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto: 
a) SE Mate Balota, Buie 
b) Scuola elementare italiana,Buie 
c) SE Vazmoslav Gržalj, pINGUENTE 
d) SE Barbana 
e) SE Petar Studenac, Canfanaro 
f) SE Ivan Batelić, Arsa 
g) SE Ivan  Goran Kovačić, Chersano 
h) SE Vladimir Nazor, Potpićan 
i) SE Joakim Rakovac, San Lorenzo 
j) SE Marzana 
k) SE Vladimir Nazor, Krnica 
l) SE Divšići 
m) SE dott. Mate Demarin, Medolino 
n) SE Vitomir Širola Pajo, Nedešćina 
o) SE Rivarela, Cittanova 
p) Scuola elementare italiana, Cittanova 
q) SE Milan Šorga, Portole 
r) SE Sanvincenti 
s) SE Juršići 
t) SE Jože Šuran, Visignano 
u) SE Scuola elementare, Dignano 
v) SE Fasana 
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w) SE Vladimir Nazor, Orsera 
x) SE Vladimir Gortan, Gimino 
y) SE Scuola elementare Torre – Abrega 
 

9) Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto: 
a) Scuola di medicina, Pola 
b) Scuola d'avviamento professionale, Pola 
c) Scuola di arte applicata e design, Pola 
d) Scuola di economia, Pola 
e) Scuola tecnica, Pola 
f) Ginnasio, Pola 
g) Scuola industriale-artigiana, Pola 
h) SMS Mate Blažina, Albona 
i) SMS Zvane Črnja, Rovigno 
j) Scuola d'avviamento professionale Eugen Kumičić, Rovigno  
k) SMS di Pinguente 
l) Ginnasio e scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila, Pisino 
m) SMS Mate Balota, Parenzo 
n) Scuola turistico-alberghiera Antun Štifanić, Parenzo 
o) Istituto professionale, Buie 
p) SMS Vladimir Gortan, Buie   
q) Scuola di musica Ivan Matetić Ronjgov, Pola 
r) Scuola per il turismo, attività alberghiera e commercio, Pola 
s) Scuola media superiore italiana Dante Alighieri, Pola 
t) Scuola media superiore italiana, Rovigno 
u) Scuola media superiore Leonardo da Vinci, Buie 
v) Casa dello studente di Pola 

10)  
a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico della SE 

di Marzana 
b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato scolastico della SE 

di Marzana 
11)  

a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico della SE 
Milan Šorga di Portole 

b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato scolastico della SE 
Milan Šorga di Portole 

12)   
a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico della SE 

Joakim Rakovac si San Lorenzo 
b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato scolastico della SE 

Joakim Rakovac di San Lorenzo 
13)  

a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico del 
Ginnasio di Pola 

b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato scolastico del 
Ginnasio di Pola 

14)   
a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico dell'Istituo 

professionale di Buie 
b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato scolastico 

dell'Istituo professionale di Buie 
15)   

a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico della 
Scuola media superiore Zvane Črnja di Rovigno 
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b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato scolastico della 
Scuola media superiore Zvane Črnja di Rovigno 

 
AD – 1 VERIFIKACIJA  SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA  47. SJEDNICE 
             ŽUPANIJSKE  SKUPŠTINE ISTARSKE  ŽUPANI JE 

 
Skraćeni zapisnik vijećnici  su dobili  uz poziv za  sjednicu. 

 Vijećnik ROMANO  ČERNJUL, uzimajući riječ kaže : 
«Znam da je u  dvije minute  teško reći sve, pa ispadne ovako kako ispadne. 
Imam primjedbu na tekst na  stranici  16  Skraćenog  zapisnika. 
Predložio sam da gospodin Ivan Jakovčić  kao  Župan sazove  sastanak sa 

načelnicima i gradonačelnicima općina po pismu županima . Umjesto  sa «županima» treba 
da stoj  «da Župan  sazove  sastanak  sa načelnicima i  gradonačelnicima  na području  
Istarske  županije, da bi se  razmotrila citirana  Uredba».  

Kod novog  stava vezano za vodni doprinos  rekao sam  da  Ispostava Labin, koja  
radi na području Raše i  Boljunčice, kao i Novigrada na području Mirne i Dragonje, 50 %  
stručnog  kadra već godinu dana sjedi u kancelarijama i obračunava doprinos i ne može na 
terenu vršiti svoju osnovnu  funkciju. Sredstva idu  100 %   u  centralu u Zagreb, a ne 30  
%.» 

 
 NAPOMENA : 
 Uvidom  u  digitalni snimak i  Stenografski zapisnik, vijećnik Romano Černjul je 
doslovce rekao : 

«Predlažem da gospodin Ivan Jakovčić čisto zakaže sastanak  sa županima  na bazi 
okružnice koju je  poslalo  Ministarstvo  graditeljstva. Svi mi to znamo, to je  Urbroj : 531/01, 
a radi  se o  cestama». 

 /I.K. Ne može se ispraviti ono što je rečeno unosom u zapisnik ono što nije rečeno. 
Rečeno je :»zakaže sastanak  sa  županima», a ne «da Župan  saz ove  sastanak  sa 
načelnicima i  gradona čelnicima  na podru čju  Istarske  županije,…».  Dakle, vijećnik 
može ispraviti samog  sebe, jer voditelj zapisnika  ne može znati što vijećnik misli, nego 
samo zapisati ono  je rečeno./  
  I kao zadnje, Vlada RH je donijela  odluku o vodnom doprinosu, tako da nama  
Vodno gospodarstvo, ispostava u Labinu i ova za Mirnu i  Dragonju, 50 % kadrova  samo 
obračunava pare koje idu u Zagreb. Zanimalo  bi me od  datuma  do  danas koliko  je para 
pošlo u Zagreb, što se vratilo ovamo i  ča s time  delamo. I to pisano».  
 (I.K: Primjedba je na mjesto). 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO , kaže :«Prvi navod možemo sada aklamacijom 
prihvatiti, a  za drugo  predlažem da provjerimo stenografski zapisnik, pa da onda izvršimo 
ispravku na narednoj  sjednici. Ovo prvo , vjerojatno, je tiskarska  greška, tako da je 
predložio sastanak sa načelnicima i gradonačelnicima, a ne sa županima. To je tako logično. 
(I.K. : A meni je logično da zapišem ono što je  rečeno, a ne što bi nekome bilo  logično!)  
 Nema nikakvog  razloga  da sumnjam  da je  gospodin Černjul rekao ovo što je  
večeras ovdje iznio, pa predlažem da u tom smislu izvršimo ispravku zapisnika sada i da 
glasanjem usvojimo primjedbe na skraćeni zapisnik koje je iznio gospodin Romano  Černjul. 
Nema razloga  da ne  vjerujem da je tako bilo».   
 Skupština je zatim sa 33 glasova  «ZA», 1 glasom  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» 
glasova, usvojila  
 

     SKRAĆENI  ZAPISNIK   
 
sa 47. sjednice Županijske skupštine Istarske županije s primjedbama vijećnika  Romana 
Černjula s tim da na stranici 16 umjesto «zakaže sastanak  sa  županima», kako je rekao  
napiše :» da Župan  sazove  sastanak  sa načelnicima i  gradonačelnicima  na području  
Istarske  županije,…» , što tada nije  rekao i da novi  stav iza  toga ispravno glasi :» I kao 
zadnje, Vlada RH je donijela  odluku o vodnom doprinosu, tako da  Vodno gospodarstvo, 



 9 

ispostava u Labinu i ispostava za Mirnu i  Dragonju, 50 % kadrova  samo obračunava pare 
koje idu u Zagreb. Zanimalo  bi me od  određenog datuma  do  danas koliko  je para pošlo u 
Zagreb, što se vratilo ovamo i  ča s time delamo. I to pisano».  
 
 AD – 2  PITANJA  VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE  ! 
 

Za postavljanje  vijećničkih pitanja javili su se : Damir  Radnić, Petar Radetić, Oriano  
Bulić,  Lovorka Tomičić, Vladimir  Gašparini,  Josip Anton Rupnik,  Jadranka  Fabac, Tedi  
Chiavalon,  Klara Grahovac. 
 Prema utvrđenom dogovoru o redoslijedu  vijećnika pitanja su  postavili slijedećim 
redoslijedom,  prva  Koalicija  HNS/HSLS/ZELENI, Josip Anton Rupnik. 

 
JOSIP  ANTON RUPNIK : 

 
Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege vijećnici, 

predstavnici medija i ostali  uzvanici koji ste danas nazočni 48, sjednici  Županijske skupštine 
Istarske županije ! 

Uobičajeno prvo postavljam pitanje da vidim što je sa mojim nekadašnjim pitanjima, 
kada ćemo dobiti na ta pitanja odgovore, pa bih odmah prešao na moje 1. pitanje. 

1. pitanje  
 Već  duže vrijeme ukazujemo na problematiku  sliva rijeka Raše, a isto tako prije  
dvije i pol godine održana je proširena sjednica Odbora za zaštitu okoliša, prostornog 
uređenja i graditeljstva Istarske  županije u  prostorijama općine Raša na istu temu. Kako   
pratimo situaciju na  terenu , tamo se ustvari ništa  ne dešava, a u  pitanju je  oko 400 ha 
zemljišta  bogatim s slatkom vodom  i  ne vidimo nikakve  rezultate, osim informacije, da 
sve više prodire   slanost na tom  zemljištu. Kraj nje je vrijeme da , da se stvarno  nešto 
poduzme i pitam Poglavarstvo što će se poduzeti i u  kojim rokovima. 
  2. pitanje 
 Eto, tu  je kao prijedlog i pitanje, iako bi ga danas trebalo promijeniti  i  bih dao nečem 
drugom prioritet, ali  idem na ono što sam zamislio. 
 Jedno od strateških gospodarskih, ekoloških i prometno  sigurnosnih pitanja  je 
problematika željezničkog prometa u Isti. Iz navedenog predlažem, da se sazove 
tematska sjednica  Skupštine  na temu :» Željeznica u Istri jučer, danas i kakvu  želimo 
sutra» Tematska sjednica bi trebala obraditi gospodarski značaj, prometno i  sigurnosni 
značaj i svakako ekološki. Na tu sjednicu  bi  trebalo pozvati sve naše Saborske 
zastupnike i predstavnike nadležnog  Ministarstva, kao i  predstavnike Hrvatskih  
željeznica. Ja postavljam pitanje, da li postoji mogućnost sazivanja takve tematske 
sjednice i  u  kojem roku bi se takva sjednica  mogla održati.  
 Međutim, ipak, bih  dao  prioritet nekoj  drugoj temi  na tematskoj sjednici, strategijii  
razvoja energetike. Po informacijama vidimo da se ipak  oko Plomina III kuha da bude na 
ugljen, pa bi svakako bilo potrebno da  se čak i prije održi  tematska sjednica o  
energetici.    
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  

Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOV ČIĆ : 
 

Poštovane kolege vijećnice i  vijećnici, dobar večer svima, buona sera a tutti i 
presenti!  

Htio bih, svakako, podržati inicijativu vezano za  problematiku u  slivu  rijeke  Raše. 
Time se bavimo  već  više godina. Nažalost, za to nam trebaju novci  države, od nadležnih 
ministarstava. Do  sada za  tu realnu postojeću problematiku nismo  imali dovoljno 
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senzibiliteta. Učinjeno je nešto na samoj rijeci Raši. Vodoprivreda je radila niz zahvata na 
samo rijeci Raši, ali ne na  njenom slivu pri dnu rijeke, gdje je značajna količina zemljišta, 
oko  čeg se spore država i općina. Meni je  žao što zemljište nije u  funkciji i što ne ostvaruje 
prihode. Pokušali smo  sada nešto učiniti jednim dijelom proizvođača mlijeka u Istri. Pokušat 
ćemo da jednom dijelu  proizvođača mlijeka u Istri omogućimo obradu tog zemljišta dok se 
na kraju krajeva sporovi ne  razriješe. 

Pitanje ulaska slane vode u pritoke  Raše je prisutno. Nadam se da će biti više 
senzibiliteta od  srane  Ministarstva i  Hrvatskih voda za rješavanje   tog pitanja. 

Drugo, realan je postojeći  problema  željeznice u Istri. 
Znate da istarski dio  Hrvatskih  željeznica  nema direktan kontakt s Rijekom, 

odnosno s drugim  dijelovima Hrvatskih  željeznica, sve ide  preko Slovenije i   realan 
postojeći problem  se hoće riješiti izgradnjom  željezničkog tunela kroz  Učku. Međutim, ne 
znam da li je i kada je realno izgraditi tunel kroz Učku. Političkim obećanjima kojih smo se 
naslušali  devedesetih   godina, pa i kasnije, zaista ne vjerujem previše. Volio bih kada bi  
željeznički  tunel kroz Učku   zaista  gradio. Izgradnja željezničkog tunela kroz Učku načelno 
je u planovima Hrvatskih  željeznica. Međutim,  vrlo  je nerealno očekivati da će  se pristupiti 
toj gradnji  vrlo  brzo. Mislim da trebamo biti  realni i  građanima uvijek reći istinu, a ne  
stvarati nadu oko izgradnju željezničkog tunela kroz Učku, a vrlo realno znamo  da  
željeznički tunel kroz Učku je još  uvijek  nešto što se može dogoditi u narednih  desetak 
godina, teško prije toga. 

Problem poslovanja Hrvatskih  željeznica  na području Istre definitivno postoji, postoji 
problem prometa, problem svega onoga što znači gospodarstvo koje danas  može koristiti  
željeznicu, ali s druge strane postoji i promet broja putnika. Moram reći  da danas promet 
putnika otprilike izgleda ovako. Iz Lupoglava u Divaču  dnevno ide jedan ili ni jedan putnik.. I 
koliko god se potpuno slažem s činjenicom da je  prihvatljivije sa stanovišta zaštite okoliša 
vožnja  željeznicom u to  treba uvjeriti građane, odnosno građani moraju imati motiva  
putovanja željeznicom. Danas ga, očito, nemaju. 

Prometovanja tereta je  prihvatljivije  željeznicom  nego   kamionima. Međutim, i to je 
pitanje ekonomske logike. Kao Poglavarstvo  teško možemo  direktno utjecati  da li  će netko 
voziti svoj teret kamionom ili  željeznicom. Svaki  poslovni subjekt će odabrati način kako  će 
prevoziti svoj  teret. Naravno, Uljanik u  tom kontekstu  jednim dijelom koristi željeznicu. To je  
na sreću tako. 

Gospodine Rupniče, nemate prvo na treće pitanje,  ali  kada ste već počeli govoriti o 
Plominu 3, jasno i glasno ću  reći,  poznat mi je u  nekim dijelovima plan energetske 
strategije koju Vlada RH priprema, da NON PASERAN ! Plomin 3 na uljen neće proći dok je 
Ivan  Jakovčić župan i dok  sam uvjeren da danas  većina  u Županijskoj Skupštini misli isto, 
barem oni koji  čine većinu u  Skupštini,  da Plomin 3  na ugljen ne može proći. To je naš  
jasan stav. Nikakvo odobrenje u tom pravcu  nismo dali, niti  ćemo davati. Apsolutno ne 
dolazi u obzir TE Plomin 3 na ugljen , naročito  zato što se  planira  vrlo  velika količina 
ugljena. U tom kontekstu,  kada se danas u  SAD-eu obustavlja realizacija projekata gradnje  
TE  na ugljen,  ne pada nam napamet da doprinosimo još  daljnjem globalnom zatopljenju, 
što  je efekt kojeg proizvodnja struje na ugljen donosi.    
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  Županu. 
 Vijećniče Rupnik,  imate prvo na dodatno pitanje  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 

 
Vezano za moje prvo pitanja koje se odnosi  na  dolinu  Rašu  molio bih kolege  i sve 

stranke da  bi možda trebalo da mi više napadamo, da prozivamo to društvo, jer ako ih 
nećemo žešće prozivati, gospoda se uspavaju, pogotovo kada čuju informacije da se na  
području  općine Raša postavlja pitanje: da li  nekoga znamo iz vremena Mussolinija, pa da  
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to zemljište  ponovno  reaktivira, pače, kažu da je u doba Mussolinija, u dolini Raša  bila  
žitnica. 

Na postavljanje drugog pitanja vezano za željeznici, ponukalo me iz prostog razloga 
što direktor  IGH  tvrdi da je projekt ravničarske pruge  gotov, ali  nisam čuo  da će se ta 
pruga produžiti do Pule ili  će završavati u  Rijeci. Zato predlažem da se održi tematska  
sjednica na koju  ćemo pozvati predstavnike  određenih  struktura i da ovdje svi zajedno  
damo toj  gospodi do znanja da  nema  za  nas razvoja  gospodarstva niti  sigurnosti. Po 
podacima koje posjedujemo sigurnost putem željeznice je kudi kamo veća nego kada se 
vozimo  automobila, a da ne  govorimo  da je prijevoz  željeznicom ekološki prihvatljiviji.   

Treće pitanje sam dodatno postavio, jer kako znate, danas je bila  rasprava o  
strategiji  razvoja  energetike u  Republici Hrvatskoj.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Zahvaljujem. 
 Idući je na redu  Klub vijećnika  IDS-a. 
 Riječ ima kolegica vijećnica  Jadranka  Fabac. 
 
JADRANKA FABAC : 
 
 Dobar večer svima ! 
 Postavila  bih pitanje gospodinu  Županu. 
 U kojoj je  fazi otvaranje  Veletržnice  ribe d.o.o. u  Poreču.  Svi znamo da je zgrada 
izgrađena, da je dobivena  uporabna dozvola, a u zgradu još nisu ušli  oni kojima je ona bitna 
i za koga  je namijenjena, a to su ribari.  
 Hvala vam lijepa.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama kolegice vijećnice. 
 Odgovor  će dati gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Oko  veletržnice  ribe u Poreču je  bilo  nesporazuma i to treba javno  reći. Međutim,  
vjerujem da su  pri kraju u smislu  rješavanja tih  nesporazuma. Očekujem da će se 
veletržnica  ribe d.o.o. u Poreču  već naredni  tjedan u  prvoj fazi predati ribarima na 
uporabu, koji. Doduše, neće moći do kraja prometovati ribom, ali  će moći početi koristiti  
prve kapacitete,  koji su njima potrebni u smisla  leda i  ostale kapacitete koje  veletržnica 
ima. Prometovanje  ribe neće moći početi naredni  tjedan, ali se nadam da će negdje do  
kraja godine, kada se trebaju dobiti svi izvozni brojevi, veterinarski pregledi itd., da će 
nadležno Ministarstvo brzo reagirati i brzo dati  svu neophodnu dokumentaciju i sve 
neophodne dozvole, da bi se  moglo početi  sa prometovanjem ribom. Veletržnica ribe  
praktički još  ne funkcionira. 
 Moram reći da je, nažalost,  riječki koncept  veletržnice ribe loš. Praktički  ne 
funkcionira, jer je vrlo  malo prometovanje ribom u Rijeci. Čak jedan dio naše ribe u ovom  
trenutku prometuje  putem Riječke  veletržnice ribe. Zato mi  želimo naš koncept, istarski 
koncept veletržnice ribom, gdje će ribari, prije svega, biti zainteresirani donositi ribu, jer tamo  
gdje  ribari nisu zainteresirani donositi ribu, tamo nema prometovanja ribom i nama je trebalo  
vremena da te neke stvari  sredimo. Sada je sve dogovoreno sa ribarima. Ostaje još otvoren 
problem sufinanciranja od strane Ministarstva poljoprivrede. Moram reći  da je 14 milijuna 
kuna za  veletržnicu  ribom osigurala Istarska  županija iz svojih izvora i izvora  suradnje sa  
talijanskim sjeverojadranskih  regija, 2 milijuna kuna je osiguralo Ministarstvo poljoprivrede i 
oko  5 milijuna kuna Grad Poreč , kao partner u tom poslu,  koje je  dalo parcele i komunalije. 
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U tom kontekstu očekujemo da će nadležno Ministarstvo dati barem još  2 milijuna kuna  i da 
onda nađemo zajedničko rješenje za dokapitalizaciju  veletržnice  ribe d.o.o. iz Poreča. 
 Postoji problem  kojeg  raspravljamo s Ministarstvom poljoprivrede. Činjenica je da je 
IDA, naša razvojna agencija, a ne Istarska  županija, nositeljica posla izgradnje i puštanja u 
rad veletržnice  ribe  u  Poreču, praktički vlasnik te  zgade. S druge strane Vlada ima koncept 
po kojemu  grad, županija i  država, kao  tri partnera, sa ribarima, kao  četvrtim partnerom 
udrugama ribara, grade veletržnicu ribe. Međutim, mi  smo našu veletržnicu  riba počeli  
graditi  daleko ranije, daleko  prije nego što je Vlada donijela tu strategiju, mi smo dobili 
partnere, imali smo partnere iz inozemstva i mi imamo međunarodne obveze. Te 
međunarodne obveze ne možemo izigrati, jer želimo sutra, prekosutra i stalno, imati  
suradnju s evropskim regijama i ne možemo dovesti u pitanje našu vjerodostojnost u tom 
smislu  ako Vlada ima  drugi koncept. Ona ga može imati, nemam ništa protiv  da ima drugi 
koncept u  onim županijama u kojima nema još  veletržnice  riba, ali tamo  gdje je ima, a 
Istarska  županija je jedna od tih županija koja ima veletržnicu riba, moramo primijeniti onaj 
koncept koji je realan, a realan je koncept da se poštuju odnosi  vlasništva, odnosi  novca 
koji se ulažu u  projekt i da na temelju toga  postoji i  obveza dokapitalizacije  Društva i ja se 
nadamo da ćemo  te nesporazume  vrlo  brzo uskladiti . U svakom  slučaju sam na jednom 
sastanku kojeg sam nedavna imao, jasno poslao poruku i zatražio da se  ribarima omogući 
da uđu u veletržnicu i da se naprosto više ne čeka, jer nema potrebe za čekanjem. Zgrada 
ima uporabnu  dozvolu i sa  prvim aktivnostima se može početi odmah. Nadam se da će već 
naredni  tjedan ribari moći raditi u toj zgradi, a sama forma   službenog  svečanog otvaranja   
je uvijek manje bitna. Zaista je bitno  da se pokrene sustav. Nadam se da ćemo  već od  
narednog tjedna krenuti s time.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  Županu. 
 Kolegica  vijećnica Jadranka  Fabac zadovoljna odgovorom. 
 Idući  je na redu  Klub  HDZ-ea. 

Riječ ima  kolegica Lovorka Tomičić . 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, pozdravljam sve prisutne ! 
 Nadovezat ću  se na   temu vezano za  veletržnicu rive i pitanja  postavljam Županu. 
 Veletržnica riba neće moći početi prometovati s ribom ukoliko  ne dobije sve potrebne 
dozvole. Ribari mogu ući u veletržnicu , ali promet ribe se neće moći obavljati, kao što ste  
sami rekli, dok se ne ishoduju potrebne dozvole. Ministarstvo poljoprivrede vrlo brzo rješava 
pitanja dozvola, ukoliko su ispunjeni  svi potrebni uvjeti. 

Zgrada veletržnice riba je  gotova, ali sada je iskrsnuo problem oko  vlasništva. IDA je 
bila investitor, radila  je  kako je  radila,  kako su  se radovi ovijali ne znam, ali se kasnilo 
negdje oko godinu dana s onim što je bilo planirano. U ovom dijelu interesira me vaša izjava 
kojom ste rekli da će županija svoj  udio  prenijeti na IDA. Držim da to  bez odluke Skupštine 
Istarske županije, naprosto nije moguće provesti. Ne znam da li  će se u  tom pravcu  
situacija razriješiti. 

 U svakom slučaju vezano za vlasništvo  ribare ne interesira  da li će sada biti  4 
suvlasnika ili  će IDA postati  peti suvlasnik ili  će Istarska  županija prenijeti   svoj dio na IDA, 
nego ih konkretno interesira kada će  veletržnica  ribe  profunkcionirati. U tom dijelu  još 
jednom ću ponoviti da Ministarstvo poljoprivrede cijeli taj  postupak, ukoliko je prethodno sve 
napravljeno kako treba će vrlo brz izdati potrebne dozvole. To nije sporno.   
 Drugo moje pitanje  je vezano za  jedan projekt u Bujama, kojeg bih nazvala projekt, 
koji je osmislio, realizirao i naručio ravnatelj Talijanske  Srednje  škole «Leonardo  Davinci» 
Buje. Radi  se o svima poznatoj  izgradnji zida između  Hrvatske i Talijanske Srednje  škole. 
Očekivala sam reakciju Istarske županije, vas kao  prvog  čovjeka Istarske  županije. Pitam : 
zašto je izostala  reakcija  Istarske županije vezano  za spomenuti projekt.   
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovore će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Prvo  ću dati  odgovor  na vaše drugo pitanje. 

Reakcija  nije izostala. Možda intervencije  Županija nije bila  javna, ali  Župan ne 
mora  javno govoriti sve što poduzima ili na  što  reagira. Dovoljno je nekada reagirati na 
način da se poluči  rezultat. Dakle, Župan je  reagirao. Možda vi to  niste mogli primijetiti, ali   
reakcija je bila.  

Što se tiče veletržnice ribe u Poreču, zaista očekujemo od  Ministarstva poljoprivrede 
da reagira, jer je u mogućnosti da reagira. Dobro ste rekla da je u mogućnosti  da  odmah 
može dati potrebne dozvole, čini mi se veterinarski broj i izvozni  broj. Dakle, trebaju  se 
dobiti dva dokumenta, ako se ne varam. Nisam stručnjak u svemu, pa ne mogu znati sve 
detalje, ali u svakom  slučaju, ako se ne varam, radi se o ta  dva spomenuta dokumenta. 
Očekujemo da će IDA  dati zahtjev za  izdavanje tih dokumenata, jer zgrada postoji, dobila je  
uporabnu dozvolu, fale samo ta dva spomenuta dokumenta da bi  mogla početi prometovati 
ribom.   

Mislim da zaista moramo poštovati  činjenicu  da je  veletržnica ribe u  Poreču  
krenula prije sedam, osam godina, dakle, prije  nego što je  bilo tko u Hrvatskoj  počinjao 
raditi te projekte. Činjenica je da je  veletržnica  ribe u  Poreču  realizirana u suradnji  sa 
talijanskim regijama, koje su dale više od milijun € u tom poslu putem IDA. Županija  praktički 
daje sredstva Istarskoj  razvojnoj agenciji iz Proračuna, pa prema tome nemamo što  
prenositi IDI, IDA je vlasnik  zgrade, a ne Istarska županija. U tom kontekstu  mogu razumjeti  
da je koncept drugdje u Hrvatskoj drukčiji, jer nema međunarodni izvor  sredstava. Međutim, 
u  Istarskoj županiji ga  ima i u tom kontekstu je velika  razlika i zato  ćemo morati napraviti 
iznimku. Naravno, ne mogu prihvatiti da svi imamo iste udjele u jednoj  tvrtki  ako je netko 
dao  14 milijuna kuna, a drugi  2 milijuna kuna. Velika je razlika u iznosu  novca i mene će s 
pravom opozicija prozivati u ovoj  županiji  ako  pristanem da država ima jednake uvjete. 
Vjerujem da ćete i vi , jer valjda štitite  istarske interese, podržati  stav da država ne može 
imati jednake udjele ako je  dala samo 2 milijuna kuna, a  mi iz naših  sredstava 14 milijuna 
kuna. Grad Poreč je dao  5 milijuna kuna. Pošto treba još novaca da  bi se napravio dio  gdje 
će se  purificirati  školjke, neka  država uložiti još dva, tri, pet milijuna kuna, jer treba još 
novaca za  dovršetak dijela objekta. I ja sam sretan da ne moramo  iz Proračuna eventualno 
daviti  više novaca za  veletržnicu, dapače, neka  država da još  nešto  sredstava, jer ćemo 
imati prvu pravu, modernu, kvalitetnu, ozbiljnu, veletržnicu  riba, koja će funkcionirati, jer su  
ribari spremni  doći u tu veletržnicu i  trebat će  još nešto učiniti. Trebat će obrtnog kapitala. 
Mislim da se ne možemo igrati, jer ribari  neće imati povjerenja u nas i  tu  veletržnicu, ako   
kada donesu ribu ne dobiju novac isti dan ili u istom tjednu. Često je u Italiji  slučaj  da se 
svakog petka  na veletržnicama  riba isplaćuje konkretan  keš  onima koji su  donijeli ribu tog  
tjedna. Prema tome  moramo stvoriti sustav u kojem će ribari, kada donesu ribu, znati  da će 
biti plaćeni odmah  ako  donesu  malu količinu, jer takva su otprilike pravila, čini mi  se, do  
tisuću € se isplaćuje odmah, a oni koji donesu   po desetke i desetke tisuće vrijednosti  ribe i 
više od toga, se isplaćuju svakoga petka. To je primjer iskustva i Italije. Moramo uspostaviti  
vjerodostojan sustav, kojim će ribati biti zadovoljni. Osim ribara  tu  će biti i  svi ostali, 
ugostitelji i njihovi  potrošači. 

Pokušati  ćemo još nešto  učiniti. 
Već sam pokrenuo razgovore sa Podravkom, Agrokorom, Mirnom iz  Rovinja, koji 

mogu  biti  naši veliki zainteresirani partneri za kupnju  ribe, partneri za kupnju naročito plave 
ribe, jer je veći  problem plava riba, a manji   problem   bijela riba, lignje, sipe itd. 

  U tom kontekstu mislim da naša  veletržnica ribom može brzo  krenuti u rad  ako 
Ministarstvo  poljoprivrede čim prije  izda potrebne suglasnosti, pa vas pozivam da i vi u tom 
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pogledu utječete vašim  utjecajem, jer ste stručnjakinja u tom poslu, da čim prije se dobiju 
potrebni  papiri, pa možemo zaista odmah  krenuti u rad, zato što su ribari zaista  prihvatili taj 
model suradnje, dapače, dali su nam potpunu podršku i već ove srijede će se donijeti odluka 
da  mogu  ući u  prostore veletržnice  ribe i da mogu praktički krenuti u  eksploataciju tog 
objekta. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala 
 Riječ ima kolega Lovorka Tomičić.  
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Vezano za spomenuti zid u Srednjoj  školi u  Bujama drago mi je da ste  izrazili svoje 
mišljenje, da ste se očitovali o  tom neprimjerenom činu, iako je to bilo tajno, dakle, nije bilo 
javno,  ali  rekli ste da je bilo  tajno. Drago mi je  da ste reagirali i  nadam se da  u javnosti  
niste reagirali zbog  činjenice  da ravnatelj Srednje škole u Bujama, inače, istaknuti član vaše  
stranke, je i predsjednik  Podružnice IDS-a u  Grožnjanu.   

Što se tiče veletržnice  ribe u Poreču mislim da ribare interesira  kada će se  ta 
veletržnica ribe otvoriti, kada će oni  moći početi  raditi, odnosno kada će se svi ovi problemi 
koji su naknadno iskrsnuli riješiti. 

 Ministarstvo poljoprivrede je uvijek brzo  reagiralo i što se tiče izdavanja  dozvole 
pregleda objekata itd. Dakle, to nikada nije bilo sporno niti  će biti sporno. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Idući je  na redu  Klub vijećnika IDS-a. 
 Riječ ima kolegica  Klara Grahovac. 
 
KLARA GRAHOVAC : 
 
 Poštovane kolegice, poštovane kolege i svi prisutni  na večerašnjoj  sjednici ! 
 Večeras  ću biti  kratka. 

 Zamolila bih gospodina Župana da nas informira  u kojoj je  fazi izrada projekta nove  
bolnice u  Puli. Znamo da je prije nekoliko mjeseci dobivena lokacijska  dozvola, pa  me 
zanima u kojoj su  trenutnoj  fazi radovi.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegice  Grahovac. 
 Odgovor  će dati gospodin župan, Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Pitanje izgradnje nove  bolnice u Puli sigurno je jedno od  najvažnijih pitanja u 
mandatu kojega smo dobili od građana. 

 U ovom važnom, možda najznačajnijem našem projektu, moram reći da smo, koliko 
god  s jedne strane prešli  neke  rokove, jer smo očekivali da će stvari ići nešto  brže,  s 
druge  strane siguran sam da ćemo dobiti na kvaliteti, jer su svi razgovori koji su vođeni s 
Ministarstvom, bolnicom, Urbisom i svim ostalim zainteresiranim liječnicima i udrugama 
liječnika, koji su bili uključeni u projekt izgradnje  bolnice,  postigli  konsenzus da danas 
mogu  reći  da će naša bolnica  definitivno biti  bolnica  sa najvišim evropskim standardima.  
 Želim se javno zahvaliti i reći da je Ministarstvo zdravstva prihvatilo viši  standard od 
onoga koji danas objektivno postoji u hrvatskom zdravstvu. U tom kontekstu spremni su 
financirati  te više  standarde. I ta bolnica  će nas koštati, naravno, jer smo  svojedobno, kada 
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smo prije  4 godine, otprilike malo manje, radili prve projekcije, mogli govorili o nekih  450 
milijuna kuna, ali ta će cifra narast i po  današnjim procjenama iznosit će oko  600 milijuna 
kuna, ali će omjer i odnos financiranja  ostati jednaki. Imat  ćemo svoj odgovarajući postotak 
koji smo ranije  dogovorili,  vrtjet će se  oko 22 %. To  će biti  naš udio. 
 Ono što je realno za očekivati je  slijedeće. 

Glavni projekt praktički treba biti gotov do kraja godine. Građevnu  dozvolu  bismo u 
tom kontekstu morali imati početkom iduće godine. Međutim, nećemo brzati  zbog 
predstojećih izbora, niti ćemo postavljati  kamene temeljce, niti bilo što  drugo  činiti,  zbog 
izbora koji su u svibnju iduće godine,  nego ćemo zaista kvalitetno pristupiti svemu tome, jer 
nam je to bitnije od   bilo kakve druge političke situacije, a izbori su, naravno, politička  
situacija. U tom kontekstu moram reći da je  Ministarstvo zdravstva i socijalne skrbi                                                                                                             
odradilo dobar posao. Bilo je prijedloga, bilo je problema, bilo je i  nesuglasica, gotovo  
godinu dana, jer je svaki pojedini segment bolnice u Puli nešto  tražio. Liječnici su tražili  
veće prostore, više standarde. Bilo je  dosta prijepora. Međutim,  sada nakon svega toga,  
moram reći da sam vrlo zadovoljan, jer ćemo zaista dobiti, evropski gledajući, jednu od  
najmodernijih bolnica. U ovom dijelu  Evrope to će svakako biti najmodernija  bolnica.  Mislim 
da će naši građani  u tom kontekstu  biti vrlo  zadovoljni. Treba spomenuti i ukupan tim koji  
je zaista  radio na tome. Tu  je kolegica Valter Drandić, prije toga kolega Marin Brkarić, koji 
su odradili  odličan posao. Vjerujem da će se,  kao što sam najavio,  praktički  iduće godine 
krenuti sa radovima. Procjenjujemo da će u prvoj godini  trebati potrošiti nekih  25 milijuna 
kuna, uglavnom za  zemljane  i  građevinske radove. Predložit ćemo da u Proračunu  za 
iduću godinu  osiguramo  naš dio sredstava. Ministarstvo zdravstva i socijalne skrbi je 
prihvatilo da u  državnom proračunu za narednu  godinu osigura svoj dio sredstava. Morat 
ćemo u Proračunu za iduću godinu predvidjeti oko  4 milijuna. Taj dio sredstava  je realno 
moguće potrošiti. Kasnije  će slijediti druga  faza  kreditiranja čitavog  projekta, o čemu  ćemo 
zajedno odlučivati. Mislim da ćemo  kvalitetno rješenje naći i ovoga  puta, jer nam je bolnica 
itekako potrebna.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  gospodinu  Županu. 

Kolegica  zadovoljna odgovorom. 
 Idući je na redu  Klub vijećnika HSU-a. 
 Nema prijavljenih. 
 Na redu je Klub vijećnika ISDF-a. 
 Riječ ima kolega vijećnik Damir Radnić. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Dobar večer svima. 
 Prvo pitanje  je u principu za vas, gospodine predsjedniče.  
 Da li mi možete pomoći da nakon  tri i pol mjeseca dobijem odgovor, koji mi je obećao 
zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić, vezano za nestanak  55 milijuna kuna,  koji su 
iz raznih  izvora  skupljeni  za sanaciju  Kaštijuna.  
 Drugo pitanje  djelomice je za vas, gospodine predsjedniče, a djelomice  za  
gospodina Župana. 
 Ja sam svjedok, odnosno svi smo ovdje svjedoci, da je u ovom sazivu  Županijske 
skupštine Istarske županije donesen čitav niz, u  najmanju ruku, neobičnih odluka na osnovu 
neobičnih prijedloga iz  Poglavarstva Istarske županije. 

Kako je ovih dana  stupio  na snagu  Zakon o zabrani  pušenja u javnim   prostorima, 
to  kao nikotinski pušač podržavam,  pa vas pitam : da li postoji  načina da se pred svaku 
sjednicu  Županijske  skupštine Istarske županije  pred vrata postavi zdravstveni djelatnik ili 
policajac, da sve nas vijećnike i  članove  Poglavarstva, testira na alkohol i  droge, jer jedino 
tako mogu tumačiti   prijedloge i  odluke koje su ovdje donesene. /Bi reći da uni ki su dizali 
ruke za te prijedloge i odluke da su bili pijani i drogirani. Joh je meni, bi rekla  pokojna 
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Mafalda, ma ča je došlo  na ti munjeni svit. Ma ni vrag  da su sve ruke bile  pijane eli 
drogirne/.  
 Hvala lijepa.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Dodjeljujem vam opomenu sa unosom u zapisnik za izre čeno . Povrijedili te  većinu  
vijećnika, jer ni jedan pojedinac nije donio  sam odluke. Donijeli  smo ih  , ako ne svi, a onda  
većinom glasova, jer je to Poslovnikom tako i predviđeno. Prema tome  mene osobno ste 
uvrijedili, a ja  danas nisam pijan, ponekad znam popiti, a siguran sam da na sjednici  
Županijske  skupštine nisam nikad popio, a niti  druge moje kolege i kolegice. To je jedno 
apsolutno  neprimjereno ponašanje. 
 /D. Radnić  : Ne bih  stavio ruku u vatru za to/. 
 Ne trebate stavljati ruku  u  vatru, niti se to od vas traži. Ja ne bih  stavio ruku u vatru 
ni zato  da ne prozovete vijećnike, pa onda izlazite iz  Vijećnice,  da smo mi  ne znam što/. 
 Odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, hvala  vam što ste mi omogućili da dobijem riječ.  
 S   gnusanjem želim odbaciti  ovakve diskusije u ovoj  Skupštini.  
 Ja sam od  1993. godine član ove  Skupštine i znam kakve su se rasprave vodile. 
Vjerojatno sam jedini, ako se ne varam, od  1993. godine do danas član ove  Skupštine 
indirektno, direktno, kao  Župan ili na drugi  način, i moram reći da želim zaštititi ovu  
instituciju. Županijska  skupština i  Županijsko poglavarstvo Istarske županije od  1993. 
godine do danas omogućili su da naši  građani, da Istra, bude  prva  regija  u Hrvatskoj po 
svemu, To jako dobro svi znamo. I ovo je tijelo  donosilo takve odluke koje su omogućile da 
Istarska županija  bude prva  regija u Hrvatskoj na planu gospodarstva,  na planu kulture i na 
planu borbe protiv  ovisnosti, što je vrlo  važan element. Najzdravija smo županija u 
Hrvatskoj. Imao sam  čast dobiti to priznanje u ime vas, kolegice i kolege vijećnici, u ime 
građana Istre. Istarska županija je proglašena najzdravijom  županijom….(0:40:11 ) u  
Hrvatskoj i  želim zaštititi dignitet ove Skupštine, dignitet Poglavarstva Istarske županije. 
Teške odluke koje donosimo nisu jednostavne, ali  su  od  1993. godine do danas omogućile 
da Istra bude  najuspješnija  županija na području zdravlja i na području  našeg ukupnog 
komuniciranja  sa  javnošću, jer način na koji  radimo je potpuno otvoren, potpuno  jasan i u 
komunikaciji sa  građanima, i  na taj  način nastupiti, direktno vrijeđati  vas, kolegice i kolege, 
članice i  članove  Poglavarstva, je nešto što se od  1993. godine do danas nije dogodilo u 
ovoj Skupštini. 

 Kada malo  bolje razmislim, čini mi  se, da samo možda neke kolegice i kolege iz  
medija   su od  1993. godine pratile rad Skupštine, pa možda, mogu i one potvrditi da takav 
nastup i takvu  uvredu nije nikad nitko izgovorio za ovom govornicom.  

 Ovo je Istra, tolerantna regija, regija u kojoj  su postignuti  najveći rezultati i  na  
planu  tolerancije. Molim vas da to poštujemo. Nemojmo se spuštati na  nikakav nivo 
polemike na takav način, jer to do  sada nije dogodilo u ovoj Skupštini. Ovo je  prevažan 
trenutak i  želim i kao  čelnik političke  stranke, ali i kao  čelnik županije, reagirati, jer 
tolerancija je  naša snaga, a nasilje je ono što  smo uspjeli odbaciti u Istri, oduprli smo se 
nasilju, oduprli smo se netoleranciji, i na sreću,  danas mogu  reći  da smo najtolerantnija 
regija  na području  Jugoistočne Europe. Hvala vama svima vama što smo u tome uspjeli. 
Oni koji to nisu razumjeli, koji ne žele razumjeti, koji  na ovakav način vrijeđaju ugled ove  
Županijske skupštine, vrijeđaju Poglavarstvo Istarske županije,  vrijeđaju  građane, koji su  
glasali za  nas, a velika je većina građana glasala za  nas i siguran sam da će nakon ovakvih 
istupa,  građani još  više  glasati za  nas, jer vide  razliku, vide što nudi netko drugi, a što 
nude oni koji su se  uspjeli  izboriti da Istra bude najbolja  Hrvatska  županija. Ja vam želim 
na tome još jednom iskreno zahvaliti vama i građanima, koji su uz nas, koji su nam omogućili 
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da obnašamo ovu  vrlo  delikatnu  i odgovornu  dužnost. Želim vjerovati da ćemo svi zajedno 
odbaciti  ovakav način pokušaja podmetanja u Županijskoj  skupštini Istarske županije. 
(Aplauz ). 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Kolega Radniću, imate prvo  na  minutu. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Za vas je, gospodine Župane, možda nasilje, ako bi  vas netko  testirao, za mene nije.  
Ja vrlo  rado na to pristajem. / Ajajaj/. Shvaćam  ja i zašto je za vas  to  razlog reagiranja. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Oduzimam vam rije č po ovoj  točki dnevnog  reda. 
 Molim, da se unese u zapisnik da je  vijećniku Damiru Radniću oduzeta riječ po ovoj 
točki dnevnog  reda. Upozoravam vas da je  iduća mjera isključenje  sa sjednice Skupštine. 
 /D. Radnić : Može odmah /.   
 Hvala lijepa.  
 Idemo na iduće vijećničko pitanje. 
 Riječ ima predstavnik Kluba vijećnika  SDP-ea, kolega vijećnik Petar Radetić. 
 
PETAR RADETIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Iako je  na  pitanje koje namjeravam postaviti  djelomično gospodin Župan odgovorio  
u okviru  postavljenih pitanja od  prethodnika kolega vijećnika, ipak  bih htio  reći da koliko 
sam informiran da je danas  počela javna rasprava o strategiji energetskog  razvoja  
Hrvatske,  pokušat ću   citirati potpredsjednika  Vlade, gospodina Polančeca što je u tom 
svom izlaganju u  svezi  s time rekao. Otprilike je rekao da će se  nastojati poštivati volja  
struke i prijedlozi  struke i da će se podržati takozvani razvoj  dijela energije. Tako je nešto  
rekao, odnosno izgradnja oko tisuću megavata snage atomske  termo elektrane i  600  
megavata termoelektrane na ugljen. Pošto je to valjda  iz  struke došlo, a Vlada to podržava , 
ne znam da li  će se što mijenjati u  javnoj  raspravi. Župan je  defakto prije i  dalje  iznio naš  
stav vezano za  ugljen, pa  bi  me  interesiralo :  da li Vlada zna za taj naš  stav, odnosno  da 
li  tih  600 megavata računa da  bude u Plominu ili dio toga  u Plominu.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Riječ ima župan, gospodin Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Želim  vrlo  jasno  reći  da nikada nitko iz  Vlade nije na mene  osobno ili na 
Poglavarstvo  vršio pritisak ili uopće zvao  na razgovor na temu strategije energetskog 
razvoja  Hrvatske i pitanja Plomina u tom kontekstu. Nikakvih  razgovora na tu  temu nije  
bilo. Međutim, preventivno sam u više navrata rekao,  a i  HEP  svojedobno, čini mi se prije 
jedno  dvije godine, kada se na tu  temu   počelo  razgovarati,  da NON PASERAN. Ne može 
proći izgradnja  TE Plomin 3 na ugljen ! 

  U ovoj zemlji moramo si pogledati u oči i reći,  barem što se energije tiče, jasne 
činjenice. Istra i Rijeka su područja koja imaju  najveću proizvodnju  električne energije, a i 
najturističkija su područja. Slavonija  ne proizvodi više od jedan  posto onoga što potroši i 
nema druge šanse nego da se i zbog  racionalnosti i zbog svega drugoga, očito,  jedan veliki 
energetski objekt izgradi u  Slavoniji.  Istra i  Rijeka  proizvode  dovoljno energije za  svoje 
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potrebe, dapače, koriste je i drugi dijelovi  Hrvatske. Mislim  da je to  OK, ali nije u redu da mi 
budemo proizvođači  električne energije, koliko god je to  rentabilno i koliko god  struka o 
tome govorila da je  najbolje proizvoditi električnu  energiju  tamo  gdje  je već sada pristan i   
termoelektrana itd., da  to bude u Plominu. To ne možemo prihvatiti. 

 Oko  200 projekata u Americi, koji su  rađeni za nove  termoelektrane na ugljen, u  
cijelosti su zaustavljeni upravo zbog   globalnog  zatopljenja. Manje od  200 projekata nije 
zaustavljeno, može biti samo više, upravo zbog globalnog zatopljenja. 

Ako govorimo o   rasprostranjenosti  energetskih objekata u  Hrvatsko, ponavljam, 
Istra i Rijeka proizvode možda 50  % ukupne proizvodnje u Hrvatskoj. Ostali  dio električne 
energije  se proizvodi  uglavnom oko Zagreba i u Zagrebu, atomskoj elektrani u Krškom i  
nešto malo u  Dalmaciji, u  Slavoniji  skoro ništa. 

 Moramo  i regionalno »opteretiti» prostor za proizvodnju električne energije. Ako  se 
želi nešto na Jadranu  raditi najlogičnije  je da se to  radi u Dalmaciji, koja je, nota  bene, 
regija sa  milijun stanovnika s relativno malom proizvodnjom električne energije. 

 U tom kontekstu, koliko  god  bi možda i bilo  racionalno , struka  to kaže itd., mislim 
da u današnjem  vremenu nikako ne možemo prihvatiti da i dalje opteretimo  prostor na 
području Plomina. Mislim da   ćemo oko toga  trebati imati vrlo, vrlo žestoke razgovore sa 
HEP-om i Vladom RH, ako dođemo u tu situaciju.  

S druge strane nudimo korektnost da se u Hrvatskoj , kao što kažem, opterete  
regionalno  svi prostori  na sličan način, pa  ćemo imati dovoljno  električne energije za  
narednih 25 godina. U tom kontekstu onda nije problem, ali moramo reći  našim prijateljima u 
Slavoniji  i Dalmaciji, kolegice i kolege, vrijeme je da i vi imate vaše elektroenergetske 
objekte, jer naš prostor  ne može izdržati  daljnja opterećenja.  

Nadam se da će u tom kontekstu  Poglavarstvo Istarske županije nešto učiniti. 
Uzimam obvezu, uz sudjelovanje javne rasprave, da jasno izrazimo naš  stav i poslati pismo  
Ministarstvu  gospodarstva, odnosno potpredsjedniku  Vade RH, gospodinu Polančecu naš 
jasan stav vezano  za izgradnju TE Plomin 3 na ugljen. Nadam se da ćemo naići  na 
razumijevanje u tom kontekstu. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  Županu. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Riječ ima predstavnik Kluba vijećnika  koalicije  HNS/HSLS/ZELENI.  
 Nema prijavljenih. 
 Kluba  vijećnika  HSU-a nema prijavljenih za postavljanje vijećničkih pitanja.  
 Riječ ima  predstavnik Kluba vijećnika  ISDF-a, vijećnik  Oriano  Bulić. 
 
ORIANO BULIĆ : 
 
 Kolegice i kolege vijećnici, štovani  gospodine predsjedniče, gospodine Župane ! 
 Uporno govorimo  kako je tolerancija  jedna lijepa  naslijeđena stvar u  biti  odraz 
kulture, pa upravo unutar te tolerancije treba dozvoliti i  tuđa mišljenja, bez žešćenja. 
 Imao bih jedno pitanje ponukan pitanjima  koja  su i zadnji puta  postavljena sa ove 
govornice, koja često srećemo i u novinama, vezano za pitanje  istarskog  antifašizma. 
 Prošlo su stoljeće označili veliki ratovi, dva velika izuma, fašizam, nacizam, 
komunizam, pa bi ovo stoljeće trebalo biti stoljeće  tolerancije, stoljeće razumijevanja, 
stoljeće napretka, barem se nadamo.  

Bio sam  veoma iznenađen kada je jedan svećenik u Istri  smatrao da je bio Vladimir  
Gortan partizan, štoviše, komunista. Ne znam da li  svi tu znaju  da je  Vladimir  Gortan 
pripadao katoličkoj mladeži, da li svi znaju za organizaciju  TIMOR,  za poznate antifašiste. 
(Žamor). Gospodine Župane, ja bih volio   da me saslušate. 
 /A. Peruško : Da, ali imate još pola minute na raspolaganju za postaviti  vijećničko 
pitanje/. 
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 Jedan od najvećih  antifašista je  bio  don Luka  Kirac, naš progonjeni  svećenik iz 
Medulina, Ližnjana, kojeg su fašisti prognali, tukli, mučili, maltretirali, koji mu  nisu dali da 
umre doma. Njemu na sprovodu je bilo  10.000 ljudi  tada, 1937. godine, za vrijeme fašizma.   
 /A. Peruško  : Još imate 10  sekundi ! (Smijeh).  
 Smatram da biste se vi kao  Župan  svih  građana Istre, trebali  na neki način 
pobrinuti  da se od njega preko Bože Milanovića i  svih ostalih, pa  nadbiskupa  Pavlišića, 
poznatih istarskih antifašista, ponovno  vrati  dignitet tih ljudi i da  ponovno, kao i Ruža 
Petrović, opravdano  trebaju  dobiti svoje mjesto iz osnova  istarskog antifašizma.    
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  lijepa. 
 Meni je  žao kolega, ali  Poslovnik je  Poslovnik. 
 Hvala. 

Informacija je primljena na znanje. 
 Riječ ima  predstavnik  Kluba vijećnika  IDS-a, kolega Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Poštovani  predsjedniče Županijske skupštine,  Župane, Poglavarstvo, kolegice i 
kolege vijećnici ! 
 Kako su informacije o privatizaciji  Uljanika za  širu javnost vrlo šture i u principu  se 
svode  na aktivnosti Hrvatske vlade i na promptne i oštre odgovore sa strane Sindikata, 
zanimalo bi me : da li imate podrobnijih informacija oko privatizacije  Uljanika, jer  svi znamo 
da je privatizacija Uljanika jedno od ključnih  pitanja za  gospodarstvo  Istarske županije. 
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Odgovor  će dati  gospodin župan, Ivan Jakovčić.  
                                    
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Hvala vam na postavljenom pitanju .  

Mislim da je ovo pitanje od velike vrijednosti i važnosti za naše gospodarstvo,  ne 
samo zato   što više tisuća ljudi  rade u Uljaniku, nego  i zato što više tisuća ljudi indirektno  
rade za  Uljanik, koji  su  vezani za tu firmu. Istra bez  Uljanika  nije  Istra. Istra bez Uljanika  
nema jako gospodarstvo. Svi znamo  da je praktički Uljanik simbol jednog dijela našeg 
gospodarstva.  
 Reći ću vrlo jasno, s potpredsjednikom Vlade, gospodinom Polančecom, u više  
navrata sam  razgovarao oko privatizacije  Uljanika. Ono što je govorio, za mene je bilo 
prihvatljivo u velikoj mjeri, jer je  bilo jasno da će u tom kontekstu  i zaposlenici imati  
privilegiju u privatizaciji, i da će isto tako  rukovodstvo, hrvatski mogući partneri i ulagači, 
imati  dobru poziciju.   
 Međutim, nešto drugo je problem i to želim jasno reći. 

Problem je  Evropska komisija. 
Kao bivši ministar evropskih integracija, možda će vam zvučati  čudno, kada to 

kažem, ali jasno kažem,  da kada je u pitanju Uljanik  i tisuće i tisuće zaposlenih u Uljaniku i 
oko Uljanika, da ne dolazi u  obzir  da  prihvatimo bilo kakve  evropske uvjete. Evropska 
komisija nam neće riješiti problem ako Uljanik  ostane bez posla, Evropska komisija nam 
neće riješiti  problem tisuće onih koji  će ostati  bez posla i Evropska komisija nam u tom  
kontekstu neće ništa pomoći. 

 U tom kontekstu  očekujem od  Vlade da ne uđe u prioritet datum taj ili taj ulaska u 
Evropsku uniju, nego da prioritet budu naših tisuće i tisuće zaposlenih  u brodogradnji. Ima ih  
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oko 10.000  sveukupno. To je ključni moment . Evropskoj  komisiji moramo jasno  reći da  
imamo pravo na naš model. Hrvatska  ima pravo na svoj model, naročito kada govorimo o 
uspješnim brodogradilištima. Objektivno moram reći, ruku  na srce, nisu  sva hrvatska  
brodogradilišta uspješna, a kamo li uspješna kao  Uljanik. I  ako  već imam  jedno uspješno  
brodogradilište, koje ima znanje, tržište, Evropska komisija mora prihvatiti tranzicijski period, 
mogućnost  da se nađe, ako  treba, posebno rješenje za Uljanik. Ako su mogli imati poseban 
zakon za INU, poseban zakon za ostale velike tvrtke, napravimo   ako  treba, poseban zakon 
i za  Uljanik. Ja sam  svojedobno dao inicijativu  da se napravi poseban zakon za 
privatizaciju Uljanika. Ta tvrtka to zaslužuje. Nađimo rješenje i na taj  način ako  treba. Ne 
može nam  Evropska komisija  uvjetovati nešto što  znači mogućnost gubitka tisuće i tisuće 
radnih mjesta. To nikad neću prihvatiti, koliko god sam uvjereni  Europeista i  želim da 
Hrvatska  bude   što prije  članica  Evropske unije. Učinio sam sve u  svojoj karijeri da to tako 
bude, ali  ne pod cijenu gubitka  tisuće i tisuće radnih mjesta. To ne dolazi u obzir. U tom 
kontekstu mislim da trebamo dati podršku Sindikatima i onima koji  insistiraju na tome da 
Hrvatska ima svoj model privatizacije brodogradnje, jer ne moramo  biti niti  poljski  model. 
Na  kraju  krajeva mi  se sutra tučemo i sa brodogradilištima koja nisu samo  u vlasništvu 
privatnih tvrtki. U Italiji i  država ima svoje udjele u  brodogradilišta. I drugdje  država ima 
svoje udjele.  Prema tome, u tom kontekstu,  imamo pravo  na naš model. Insistiram na 
tome. Ako se ne može postići konsenzus oko ukupne Hrvatske  brodogradnje, insistiram na 
Uljaniku, jer Uljanik je uspješno poduzeće, kvalitetno poduzeće, najjače u Hrvatskoj, najbolje 
u Hrvatskoj i ne može se zbog   činovnika u  Evropskoj komisiji  dovoditi u pitanje sudbina 
tisuće i tisuće  ljudi, koliko god to anti evropski zvučalo, neka  zvuči, ali značajnije mi je da 
naši  građani znaju da  čvrsto stojimo iza njih  i da u tom kontekstu nema  šanse da 
popustimo, jer nam je  Uljanik  previše bitan i prevažan .   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala   Županu. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Obzirom  da vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja  još nismo iscrpili, riječ ima  
kolega vijećnik Vladimir  Gašparini za postavljanje   vijećničkog pitanja. 
 
VLADIMIR  GAŠPARINI : 
 
 Zahvaljujem gospodine predsjedavajući. 
 Uvaženi  gospodine Župane, zamjenici  Župana, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Prvo pitanje postavljam  gospodinu  Županu.  
Na prošloj sjednici sam postavio upit u  svezi  lovačkih  društava i  lovo zakupnina koje se 
uplaćuju  na žiro račun Istarske županije, pa mi je odgovoreno da će se pismeno odgovoriti 
na  to pitanje. Međutim, po  meni je to pitanje veoma bitno, ali odgovor nisam dobio.  
 Kako komentirate izjavu, gospodina  pročelnika Upravnog odjela  za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribolov i vodoprivredu, koji je bio nazočan na  drugoj, osudim se tvrditi,  
ilegalnoj  skupštini Lovačkog  društva «Zec» u Poreču, u kojoj kaže :   

«Županijski pročelnik Milan Antolović koji je  lovcima  zajamčio  da je ovaj puta forma 
( naglašavam forma)  zadovoljena, te je izrazio nadu u skoru  sanaciju «Zeca» u  čemu im je 
obećao  pomoć», pa vas pitam : zbog  čega, gospodin Milan Antolović, do sada  nije  pružio 
pomoć   legalnom vodstvu  Lovačkog  društva «Zec» iz  Poreča. 
 Drugo moje pitanje  je vezano za  prethodna pitanja mojih kolega. 
 O  radu veletržnice  ribe rekli  ste da će veletržnica  ribe u  Poreču početi sa  
funkcioniranjem, pa  me interesira:  s kojom ribarskom  flotom raspolaže naša županija da bi  
ta veletržnica  ribe  funkcionirala onako kako  smo si zamislili i koja će riba i koji  promet ribe 
biti u toj  veletržnici ribe u Poreču.  
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
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 Hvala vama. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Mislim da se ovdje može reći  narodna poslovica, koja kaže : « Ražanj je pripremljen, 
a zec je još u  šumi». Upitajte se nešto drugo. Pitajte se zašto je to  lovačko društvo, jedino 
lovačko  društvo u Istri, koje je došlo  u problem, pa  počnimo tako  razgovarati i rješavati 
problem, a nemojte odmah napadati. Idimo rješavati  uzrok, a ne posljedice. Apsolutno vam 
obećavam, dobiti  ćete pismeni odgovor o sredstvima koja  se troše, pa  uostalom podatke 
dobivate kroz  proračune, samo trebate pogledati što je bilo  ranijih  godina, ako hoćete, ali 
ako možda nemate više tu dokumentaciju, mi  ćemo  vam je pripremiti. Zadužujem kolegicu 
tajnicu  Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstvo Istarske županije, da vam  u  
suradnji s pročelnikom Milanom  Antolovićem,  pripremi odgovor o svim sredstvima vezanim 
za  lovnu zakupninu. 
 Što se tiče veletržnice ribe u Poreču, koja  je aktualna tema, mogu  reći samo   
slijedeće. Očekujemo da će  Ribarska zadruga «Istra», moguće još neke ribarske zadruge, 
ali za sada je sigurno da je Ribarska zadruga «Istra» iz  Poreča, naš  glavni partner. Imaju 
preko  100 članova. 
  Što se tiče sabotaže,  flote itd.,  ne znam napamet podatke, međutim, znam da 
možemo, naročito sada kada je sezona listova, ako uspijemo i listove uključiti kao ribu u 
promet veletržnice i ako dobijemo  sve potrebne papire, da možemo odmah  krenuti  sa  više 
milijuna kuna, možda i desetak milijun kuna, a kada  je plava  riba u pitanju, godišnje se 
može vrtjeti promet od oko  30 milijuna kuna. To je  jedan vrlo velik i ozbiljan posao.  

Ponavljam, vrlo je bitno kako ćemo  riješiti pitanje obrtnih sredstva za  rad Veletržnice 
ribe d.o.o. iz  Poreča. Ako nema kvalitetnih obrtnih sredstava nisam siguran koliko  će 
ribarima biti atraktivno nositi ribu na veletržnicu. Slijedi ozbiljan razgovor sa nadležnim 
Ministarstvom i predstavnicima banaka.  

Predstavnici naše  razvojne agencije, IDA, već su razgovarali sa predstavnicima više  
banaka. Očekujem  podršku  barem jedne banke, možda i više  banaka, koje će se uključiti u 
taj ukupan posao. Vjerujem da će na kraju  godine,  kada se  veletržnica ribe zahukta i kada 
krene, biti poslovi  razine nekoliko desetaka milijuna kuna. Ponavljam, ako i plava riba uđe u 
igru, a to  želimo, promet će se penjati i do  50 milijuna kuna godišnje. To je vrlo, vrlo 
izvjesno. Naravno, nije za  očekivati  da će to biti  odmah  prve godine. Međutim, moguće je 
da će veletržnicu  ribe, mi to očekujemo, dok se ne izgradi pulska veletržnica ribe u Puli, i 
ribari iz drugih dijelova  Istre dolaziti u  Poreče, a možda ne  samo iz Istre.  I to je moguće 
ako veletržnica bude dobro  funkcionirala i ako uspostavimo dobre odnose, kao što sam 
najavio  sa  Podravkom,  Agrokorom, Mirnom. Razgovarao sam  sa predstavnicima  tih tvrtki 
i  uskoro namjeravam ih posjetiti, jer očekuju jednu snažnu podršku i županije o  veletržnici  i 
autoritet Župana u tom  velikom i važnom poslu za naše ribarstvo, a i te firme su, kao što 
znate, Podravka, Agrokor, Mirna iz  Rovinja, respektabilne i velike  hrvatske  tvrtke, ugledne 
tvrtke. Nadam se da će te firme biti   naši  partneri, ako  ne sve 3, ima ih još nekoliko, biti 
partneri u tom našem poslu i da  ćemo na taj  način  zaokružiti financijski tijek  čitavog 
poslovanja  Veletržnice  ribe d.o.o.  iz  Poreča. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala Županu. 
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Riječ ima Vladimir  Gašparini. 
 
VLADIMIR  GAŠPARINI : 
 
 Gospodine Župane ! 
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Nadam se  da  za projekt  Veletržnice ribe u Poreču  nećemo za godinu dana dvije, 
reći da je propali projekt. Samo se to  nadam. 
 Što se tiče Lovačkog  društva «Zec» iz  Poreča, moram vas informirati da sam jako 
dobro informiran i proučio  Statut  tog Lovačkog  društva. Svoje odnose unutar Društva  
vjerojatno će sami  riješiti, ali mene brine ovo drugo što sam napomenuo, da pročelnik   na 
prvoj ilegalnoj skupštini kaže dok  je sadašnji predsjednik Društva da mu neće pomoći, a   
sada čim je ilegalna skupština promijenila predsjednika  da  će pomoći. To me zabrinjava, a 
ne drugo, jer sam pročelnik ne poštuje pravo legalno izabrano predsjedništvo, odnosno 
Upravni  odbor i predsjednika  Društva.  
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati gospodin Župan. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kao što  vam je poznato, poznajemo  se jako dugo, gospodine Gašparini, i vi znate 
da sam  kao  Župan radio samo uspješne projekte, nije bilo  neuspješnih projekata, pa  
računajte da će Veletržnica  ribe u Poreču biti uspješan projekt. Ne brinite se što se toga tiče.  
 Istina je da realizacija projekta nešto kasni. Kasni upravo zbog uspješnosti, jer želimo, 
za  razliku od  Riječke veletržnice ribe, da Veletržnica ribe iz  Poreča kada krene da zaista   
počne raditi kako treba. Nadam se da ćemo u tome uspjeti, jer nismo  sami. Ima puno 
partnera, nije jednostavno, i zato  očekujem podršku svih, pogotovo Ministarstva  
poljoprivrede u tom kontekstu.  
 Ja sam, prije svega, izašao za govornicu  da  odbacim tezu  da sam govorio o nekoj 
ilegalnoj  skupštini. Ne želim tvrditi da je nešto legalno ili ilegalno. Vi izričito tvrdite da je 
skupština bila ilegalna, a ja  želim reći  da sam siguran da pročelnik Milan Antolović ne bi 
sudjelovao u nikakvoj ilegalnoj skupštini. To može biti  možda vaš  dojam, jer očito 
podržavate neke druge ljude koji su doveli ovu lovačku udrugu u jednu  nezavidnu financijsku 
situaciju, dapače, doveli su je u propast, kao što znate i upropastili su  to lovačko društvo. Na 
nama je  da to jasno i glasno kažemo. To i sami  lovci, na kraju  krajeva kažu, oni koji su 
upropastili jednu udrugu, jedno  lovačko društvo. Pa valjda vi  koji stalno ovdje govorite o 
tome  kako  treba sve raditi transparentno i ne znam koje sve riječi ne koristite, sada 
odjednom, što me jako  čudi, moram reći, podržavate nekoga koji je upropastio  jednu  
lovačku udrugu. Nije mi za  očekivati da ćete tako nešto učiniti i  čudi me da podržavate 
takvo negativno i loše poslovanje sa problemima, gdje bi županija morala nadoknaditi loše 
poslovanje jedne loše udruge, jedine lovačke udruge, koja je na takav jedan nerazuman 
način poslovala  čitavo ovo vrijeme. Podržat ću isključivo one koji  rade uspješno svoj posao, 
a ne one koji su doveli lovce na Poreštini, u Istri i inače,  da  moramo sada nekakav novac 
trošiti za sanaciju  nekakve nerazumne politike, koja se vodila u  tom lovačkom društvu. Ako 
poznajete Statut  Društva, jako mi je drago, siguran sam da nikakva ilegalna  skupština nije 
bila. Ne vjerujem da bi naš pročelnik sudjelovao u radu bilo kakve nelegalne skupštine, a da 
će podržati novo rukovodstvo, tako  treba i  biti, jer trebamo dati  šansu drugim ljudima da 
izvuku to Društvo iz propasti, koje su drugi upropastili. Nećemo podržavati one koji 
upropaštavaju naše  udruge. Sasvim jasno i glasno kažemo da takve nećemo podržavati, a 
podržavat ćemo one koji  nam nude rješenje. Nadam se  da  će i  Lovačko društvo «Zec» iz  
Poreča poslovati kao i sva ostala lovačka  društva u Istri i da ćemo  napokon jednoga  dana 
zajedno vi i ja imati zeca na ražnju  i popiti si koji mižo vina, neovisno  o tome što  će vas 
kolega poslije toga testirati. (Smijeh). 
 
ANTON PERUŠKO  :  
 
 Hvala. 
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 (V. Gašparini  : Mogu li replicirati !?/. 
 Ne možeš ! 
 I ja bih  replicirao. 
 Kolegice i kolege zaključujem 2. točku dnevnog  reda – Pitanja vijećnika, prijedlozi i 
informacije, 5 minuta  ranije. Iscrpili smo listu prijavljenih za  vijećnička pitanja. 
 
 AD - 3  

a) Prijedlog  Odluke o prodaji udjela javnim prikupljanjem ponuda 
Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i 
proizvodnju građevnog materijala iz Pule  

b) Prijedlog programa prodaje udjela javnim prikupljanjem ponuda 
Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i 
proizvodnju građevnog materijala iz Pule  

c) Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za prodaju udjela 
javnim prikupljanjem ponuda Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. 
za  niskogradnju i proizvodnju građevnog materijala iz Pule 

d) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju:  
• Poziva za javno prikupljanje ponuda za kupnju udjela Trgovačkog 

društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju građevnog 
materijala iz Pule 

• Nacrta Ugovora o kupoprodaji i prijenosu poslovnog udjela Trgovačkog 
društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju građevnog 
materijala iz Pule 

 
Prijedlog  akta pod točkom  Ad 3 a), b),c, d) vijećnici su primili  poštom. 
Raspravu  pod alinejama a), b) i d), održao je matični Odbor za  gospodarstvo, 

financije i proračun Županijske skupštine Istarske županije. 
Zapisnik sa sjenice  Odbora vijećnici su  primili   na klupe. 
Pod alinejom c) točke 3. raspravu je održala i prijedlog dala Komisija za  izbor i 

imenovanja., čiji su zapisnik vijećnici dobili na klupe.    
Predsjednik ANTON PERUŠKO , predlaže  da Skupština radi na način da predstavnik  

Poglavarstva, ukoliko to  želi, uvodno obrazloži Prijedlog akta pod  a), b), c) i d) i nakon toga, 
ukoliko želi predstavnik  matičnog Odbora za gospodarstvo, financije i proračun Županijske 
skupštine Istarske županije i Komisije za izbor i imenovanja, da se kratko obrate sa 
prijedlogom Zaključaka i nakon toga  da se vodi objedinjena  raspravu o podtočkama a), b),c) 
i d., čime se Skupština suglasila. 

U ime predlagatelja  uvodno obrazloženje je dala  gospođa  VESNA IVANČIĆ, tajnica 
Skupštine Istarske županije. 

Predsjednik Odbora za gospodarstvo, financije i proračun Županijske skupštine 
Istarske županije FABIO JELI ČIĆ, izvijestio je Skupštinu  da je Odbor  nakon rasprave  
jednoglasno donio slijedeći 

ZAKLJU ČAK 
a) Podržava se Prijedlog Odluke o prodaji udjela javnim prikupljanjem ponuda 

Trgovačkog društva „Ceste“ d.o.o. za niskogradnju proizvodnju građevnog materijala 
iz Pule, te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije da istu prihvati u 
predloženom tekstu. 

b) Podržava se Prijedlog Programa prodaje udjela javnim prikupljanjem ponuda 
Trgovačkog društva „Ceste“ d.o.o. za niskogradnju proizvodnju građevnog materijala 
iz Pule, te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije da istu prihvati u 
predloženom tekstu. 

c) Podržava se Zaključak o prihvaćanju Poziva za javno prikupljanje ponuda Trgovačkog 
društva „Ceste“ d.o.o. za niskogradnju proizvodnju građevnog materijala iz Pule i 
Ugovora o kupoprodaji i prijenosu poslovnog udjela Trgovačkog društva „Cesta“ 
d.o.o. za niskogradnju i proizvodnju građevnog materijala, te se predlaže Županijskoj 
skupštini Istarske županije da isti prihvati u predloženom tekstu. 
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 U  raspravi su sudjelovali : DAMIR RADNIĆ , u ime Kluba vijećnika  ISDF-a, TEDI 
CHIAVALON, ispravak  krivog navoda, LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, 
VALERIO DRANDIĆ, odgovori  na postavljena pitanja, pojašnjenja, JOSIP ANTON RUPNIK, 
u ime Kluba vijećnika  HNS/HSLS/ZELENI, VESNA IVANČIĆ, odgovori na postavljena 
pitanja i dodatne informacije o materijalu.; u pojedinačnoj  raspravi, DAMIR RADNIĆ, 
ROMANO  ČERNJUL, SANDRO JURMAN. 
 

Zatim predsjednik ANTON PERUŠKO,  pojedinačno daje na glasanje podtočke  a). b), 
c), d),  te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 27  glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela pod 

 a)  
    O D L U K U 
 

o prodaji udjela javnim prikupljanjem ponuda Trgova čkog društva „Cesta“ d.o.o. za 
niskogradnju i proizvodnju gra đevnog materijala iz Pule 
 

sa 26  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa,   
b)  

   P R O G R A M 
prodaje udjela javnim prikupljanjem ponuda Trgova čkog društva „Cesta“ d.o.o. za 
niskogradnju i proizvodnju gra đevnog materijala iz Pule 

c)  
    R J E Š E N J E 
 

o imenovanju Komisije za prodaju udjela javnim prik upljanjem ponuda Trgova čkog 
društva „Cesta“ d.o.o. za niskogradnju i proizvodnj u građevnog materijala iz Pule 
( JOSIP PINO ZIDARIĆ, predsjednik, te  članovI :  Romano Črnjul, Vedran Grubišić, Fabio 
Jeličić i Klaudia  Čikada, predstavnica djelatnika u TD «Cesta» d.o.o.) 

d) * 
    P O Z I V 
 

za javno prikupljanje ponuda za kupnju udjela Trgov ačkog društva „Cesta“ d.o.o. za 
niskogradnju i proizvodnju gra đevnog materijala iz Pule 

 
sa 24  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa 
d) * 
   NACRT UGOVORA 

 
o kupoprodaji i prijenosu poslovnog udjela Trgova čkog društva „Cesta“ d.o.o. za 
niskogradnju i proizvodnju gra đevnog materijala iz Pule,  

AD – 4 Prijedlog Prethodnog mišljenja o interesu Republike Hrvatske 
             za izgradnju golf igrališta s pratećim sadržajima „Markocija“ 
             u KO  Kršete i KO Materada 

 
Prijedlog Prethodnog mišljenja o interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf 

igrališta s pratećim sadržajima „Markocija“  u KO  Kršete i KO  Materada vijećnici su dobili  
poštom uz poziv za sjednicu. 

Raspravu o ovoj točki  dnevnog  reda održao je matični Odbor za  prostorno uređenje 
, zaštitu okoliša   i graditeljstvo  Županijske skupštine Istarske županije, čiji  su zapisnik 
vijećnici dobili na klupe.  

Predsjednik Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i  graditeljstvo Županijske 
skupštine Istarske županije LINO DOBRILA , izvijestio je Skupštinu da je Odbor raspravljao o 
izmjeni  koja je došla iz Upravnog odjela za lokalnu  i područnu (regionalnu) samoupravu 3. 
studenog,  kojom se   Prijedlog Zaključka koji su vijećnici dobili u prilogu materijala za 48. 
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sjednicu  Županijske skupštine Istarske županije  mijenja, pa je dostavljen j drugi  Zaključak o 
interesu Republike Hrvatske za izgradnju  golf igrališta s pratećim sadržajima «Markocija» u 
KO Kršete i KO Materada. 

Prvobitni Zaključak koji je  potvrdilo Poglavarstvo i poslalo u proceduru novim 
zahtjevom se mijenja . Prijedlog izmjene je došao poslije  nego što je  Poglavarstvo 
zasjedalo, pa  se očekujem da će se Poglavarstvo odrediti u odnosu na novi prijedlog, koji  
sadrži druge  parcele i  veličine od onih koji su  bili dani u prvom prijedlogu, pa čita novi 
prijedlog. 

Izgradnja  golf igrališta  sa pratećim sadržajima «Markocija» KO  Kršete i  KO 
Materada izvršit će se na   nekretninama, koje se nalaze u  šumskogospodarskom području : 

- k.č. 83/1,  pašnjak sa  924 m2, upisana u  zk-ul,br.756 KO Kršete u vlasništvu 
Republike  Hrvatske  

- k.č.br. 41, šuma sa 985 m2, upisana u  z.k.ul.br. 432 KO Kršete u  vlasništvu  
Stancija  Mrkocicija d.o.o., te  

- k.č.br. 77/1 vinograd sa 5120 m2, upisana  u zk.ul.br. 637 KO Kršete, vlasništvo 
Stancije Mrkocija  d.o.o., Mrkocija bb.  

  Po  novom prijedlogu ispadaju neke parcele za koje je prije traženo mišljenje. 
 Temeljem toga  Odbor je proveo  raspravu i utvrdio je  slijedeći  
 
     ZAKLJU ČAK  
 
 1. Utvrđuje se  Prijedlog Mišljenja o interesu  Republike  Hrvatske za izgradnju  folf 
igrališta s pratećim sadržajima «Markocija» u KO Krtšete i KO Materada  koji  glasi : 
 

    MIŠLJENJE 
o interesu Republike  Hrvatske za izgradnju  golf i grališta sa prate ćim 
sadržajima «Markocija» u KO Kršete i KO Materada 
 
              I 
Utvrđuje se  da je izgradnja  golf igrališta sa pratećim sadržajima «Markocija» u KO  

Kršete i KO Materada u interesu Republike  Hrvatske. 
     II 
Izgradnja  golf igrališta  sa pratećim sadržajima «Markocija» KO  Kršete i  KO 

Materada izvršit će se na   nekretninama, koje se nalaze u  šumskogospodarskom području : 
- k.č. 83/1,  pašnjak sa  924 m2, upisana u  zk-ul,br.756 KO Kršete u vlaništvu 

Republike  Hrvatske  
- k.č.br. 41, šuma sa 985 m2, upisana u  z.k.ul.br. 432 KO Kršete u  vlasnišptu  

Stancija  Mrkocicija d.o.o., te  
- k.č.br. 77/1 vinograd sa 5120 m2, upisana  u zk.ul.br. 637 KO Kršete, vlasništvo 

Stancije Mrkocija  d.o.o., Mrkocija bb.  
 
       III 
 
 Ovo Mišljenje predlažemo Poglavarstvu Istarske županije da navedeni prijedlog 
podrži  na sjednici Skupštine Istarske županije, te da ga Skupština  Istarske  županije prihvati 
u predloženom obliku.  
 Isto tako  želim vas upoznati  da je Odbor  na toj  svojoj sjenici  raspravljao još o 
nekim pitanjima na inicijativu naših  članova koji se tiču normalnog ostvarivanja prava  
građana Istre u postupcima kod ishodovanja određenih  dozvola. 

 Temeljem provedene rasprave, Obor jednoglasno  donosi  slijedeći 
 
    ZAKLJU ČAK 
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1. Predlaže se Županu Istarske županije da sazove kolegij gradonačelnika i načelnika iz 
Istarske županije, na kojem će se razmotriti Naputak Ministarstva zaštite okoliša, 
prostornog uređenja i graditeljstva u cilju olakšavanja građanima procedure dobivanja 
lokacijskih dozvola. 

2. Predlaže se Upravnom odjelu za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu da 
zajedno s Upravnim odjelom za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu, razmotri Uredbu Vlade o izmjeni uredbe o visini vodnoga doprinosa i 
njenu usklađenost sa Zakonom o financiranju vodnog gospodarstva. 

3. Predlaže se Saborskim zastupnicima iz Istarske županije da iniciraju promjenu 
Zakona o prostornom uređenju i gradnji u cilju mijenjanja odredbi o detaljnim 
urbanističkim planovima i širini koridora uz ceste, na način da se olakša procedura 
dobivanja lokacijskih, odnosno građevinskih dozvola, nakon sačinjene analize. 

 
Predsjednik ANTON PERUŠKO , ističe da prema Poslovniku da bi prijedlog  Zaključka 

matičnog Odbora  bio sastavni dio akta o prijedlogu je potrebno  da se  očituje  predstavnik 
Poglavarstva.  
 U ime Poglavarstva, gospodin Valerio Drandić, zamjenik  predsjednika  Poglavarstva 
Istarske županije, iznosi da Poglavarstvo u  svojstvu predlagača u potpunosti prihvaća 
prijedlog koji je  na bazi pristiglih izmjena u broju k.č. i  vrsti k.o. ponudio ili predložio Odbor  
za  prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županije, 
u potpunosti prihvaća.     
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrđuje da Poglavarstvo prihvaća Zaključak 
matičnog Odbora za  prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske skupštine 
Istarske županije, koji postaje sastavni dio predloženog  akta, zapravo novi akt koji  je 
izmijenjen u odnosu na  katastarske čestice koje su bile predložene u materijalu koji su 
vijećnici dobili za  48. sjednicu  Županijske skupštine Istarske županije.  
 U  raspravi su sudjelovali : LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea,  
DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba vijećnika  ISDF-a, SANDRO JURMAN, u ime koalicije  
HNS/HSLS/ZELENI ; u pojedinačnoj  raspravi : TULLIO PERSI, FABIO  JELIČIĆ, LOVORKA 
TOMIČIĆ, ispravak krivog navoda, ANTON PERUŠKO (Mišljenja  je da nije ispravak krivog 
navoda), JOSIP ANTON RUPNIK, ANTON PERUŠKO, dodatno   razjašnjenje, DAMIR 
RADNIĆ, VALERIO  DRANDIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje  na glasanje Prijedlog  
Prethodnog mišljenja o interesu Republike  Hrvatske za izgradnju  golf igrališta s pratećim 
sadržajima «Markocija» u KO Kršete i KO Materada, te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština sa  19  glasova  «ZA», 4 glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA»  glasa,  dala 
 
   PRETHODNO MIŠLJENJE 
                                                                                                                                                                                                  
o interesu Republike  Hrvatske za izgradnju  golf igrališta s pratećim sadržajima «Markocija» 
u KO Kršete i KO Materada, kako  ga je utvrdio Odbor  za  prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša i graditeljstvo Županijske skupštine Istarske županije 
 

AD – 5 Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Zaklju čak 
            Školskog odbora Turisti čko-ugostiteljske škole Antuna 
            Štifani ća Poreč o prijenosu vlasništva nekadašnjeg školskog 
            restorana i praktikuma „Galija“ na Grad  Poreč 
 
Raspravu o Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Zaključak Školskog odbora 

Turističko-ugostiteljske škole Antun Štifanića Poreč o prijenosu vlasništva nekadašnjeg 
školskog   restorana i praktikuma „Galija“ na Grad Poreč, obavio je Odbor  za  društvene 
djelatnosti  Županijske  skupštine  Istarske županije i Odbor  za  gospodarstvo, financije i 
proračun Županijske skupštine Istarske županije, čije su zapisnike vijećnici dobili na klupe. 

Kratko uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao VALERIO DRANDIĆ, 
zamjenik predsjednika Poglavarstva Istarske  županije. 
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FABIO JELI ČIĆ, predsjednik Odbora  za  gospodarstvo, financije i proračun 
Županijske skupštine Istarske županije. Izvijestio je  Skupštinu  da je Odbor proveo  raspravo 
o ovoj točki dnevnog  reda i  da je  donio  slijedeći 
  

ZAKLJU ČAK 
 
Podržava se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na zaključak školskog odbora 
Turističko-ugostiteljske škole Antuna Štifanića Poreč o prijenosu vlasništva nekadašnjeg 
školskog restorana i praktikuma „Galija“ na Grad Poreč s time da se iza katastarskih 
čestica doda kvadratura nekretnine , te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije 
da isti prihvati u tekstu s predloženom izmjenom. 
 
 U  raspravi su sudjelovali :VLADIMIR GAŠPARINI, u ime Kluba vije ćnika ISDF-a, 
MLADEN DUŠMAN, dodatna obrazloženja ; u pojedinačnoj  raspravi :  LINO  ROŠA,  LIO 
DOBRILA, STJEPAN MRAKOVIĆ, VALERIO  DRANDIĆ, odgovori  na postavljena pitanja. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka o davanju suglasnosti na Zaključak Školskog odbora Turističko-ugostiteljske škole 
Antun Štifanića Poreč o prijenosu vlasništva nekadašnjeg školskog   restorana i praktikuma 
„Galija“ na Grad Poreč, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa  24 glasova  «ZA», 
bez  glasova  «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM»  glasom, donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Zaključak Školskog odbora Turističko-ugostiteljske škole 
Antun Štifanića Poreč o prijenosu vlasništva nekadašnjeg školskog   restorana i praktikuma 
„Galija“ na Grad Poreč 

 
AD  6 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 
           vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad o darovanju 
           k.č. br. 2518/2 k.o. Novigrad, Gradu Novigradu 
 
Raspravu o ovoj  točki  dnevnog  reda je održao Odbor za društvene djelatnosti, čiji 
su zapisnik  vijećnici dobili na klupe.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je  dao VALERIO DRANDIĆ , 

zamjenik predsjednika Poglavarstva Istarske županije. 
 Pošto e nitko nije  javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog  
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad o darovanju k.č. br. 2518/2 k.o. Novigrad, 
Gradu Novigradu, te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština  sa  22  glasa «ZA», bez  
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U 
 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog  vije ća Doma za starije i nemo ćne osobe 
Novigrad o darovanju k. č. br. 2518/2 k.o. Novigrad, Gradu Novigradu  
      I 
 Daje  suglasnost na Odluku  Upravnog vijeća Doma za  starije i nemoćne  osove 
Novigrad -  - Casa per anziani  edisabili  Cittanova, Klasa : 550:00/08-01/442 Urbroj : 518-
01-01-08-3 od 22.10 2008. godine kojom  se Gradu Novigradu  daruje  nekretnina – k.č. 
br.2518/2 k.o. Novigrad, ukupne površine 3151 m2. uknjiženo kao oranica  i vinograd, u 
naravi  prilazni put, a za potrebe privođenja  namjeni  zadanoj  D Detaljnim  planom uređenja 
sportske zone Marketi Novigrad (prilazna cesta u naselju  planske oznake  KP 1). 
      II 
  Utvrđuje se da je prijenos  vlasništva nekretnine iz  točke I. ove odluke u  vlasništvu  
Doma za  starije  i nemoćne osobe Novigrad - Casa per anziani  e disabili  Cittanova  na 
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Grad Novigrad, u interesu i cilju  općega  gospodarskog i socijalnog  napretka građana 
Grada Novigrada i Istarske  županije. 
      III 
 Ova Odluka  stupa na snagu osmog  dana  od dana objave u «Službenim nov inama 
Istarske županije». 

  
AD – 7 Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Natura Histrica – 
            Javne ustanove za upravljanje zaštićenim područjima i 
            drugim zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 
            Istarske županije 

 
Prijedlog  akta vijećnici su dobili uz  poziv za sjednicu.  
Zapisnik sa sjednice Komisije  za izbor i imenovanja vijećnici su dobili  na klupe.    
Kraće uvodne napomene je dala LAURA ŠUPERINA , predsjednica  Komisije za izbor 

i imenovanja  Skupštine Istarske županije. 
Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Natura Histrica –    
Javne ustanove za upravljanje zaštićenim područjima i drugim zaštićenim prirodnim 
vrijednostima na području Istarske županije, te nakon glasovanja utvrđuje da je  Skupština  
sa 23 glasova  «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
   R J E Š E N J E  

 
o imenovanju ravnatelja Natura Histrica - Javne ust anove za upravljanje zašti ćenim 
podru čjima i drugim zašti ćenim prirodnim vrijednostima na podru čju                                                                             
Istarske županije ( dr. sc. Elvis Zahtila) 
(Rješenje u prilogu  Stn.) 

 
AD – 8 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut: 

a) OŠ Mate Balota, Buje 
b) Talijanska osnovna škola Buje 
c) OŠ Vazmoslava Gržalje, Buzet 
d) OŠ Barban 
e) OŠ Petra Studenca, Kanfanar 
f) OŠ Ivana Batelića, Raša 
g) OŠ Ivana Gorana Kovačića, Kršan 
h) OŠ Vladimira Nazora, Potpićan 
i) OŠ Joakima Rakovca, Sv. Lovreč 
j) OŠ Marčana 
k) OŠ Vladimira Nazora, Krnica 
l) OŠ Divšići 
m) OŠ dr. Mate Demarina, Medulin 
n) OŠ Vitomira Širole Pajo, Nedešćina 
o) OŠ Rivarela, Novigrad 
p) Talijanska osnovna škola, Novigrad – Scuola elementare 

italiana, Cittanova 
q) OŠ Milana Šorga, Oprtalj 
r) OŠ Svetvinčenat 
s) OŠ Juršići 
t) OŠ Jože Šurana, Višnjan 
u) OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignano 
v) OŠ Fažana 
w) OŠ Vladimira Nazora, Vrsar 
x) OŠ Vladimira Gortana, Žminj 
y) OŠ Tar – Vabriga – Scuola elementare Torre – Abrega 
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Kraće uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dala LUCIJA DEBELJUH , 

član Poglavarstva zadužena za kulturu i  školstvo Istarske županije. 
Raspravu je održao matični Odbor za  društvene djelatnosti, čiji su zapisnik vijećnii 

dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO,  pojedinačno  

stavlja  na glasanje  podtočke od a) do y), te nakon glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa  
25 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH glasova  donijela 

  
    ZAKLJU ČAK 
  

         o davanju  suglasnosti na Statut     
 

a) OŠ Mate Balota, Buje 
      sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH glasova 

b) Talijanska osnovna škola Buje 
c) OŠ Vazmoslava Gržalje, Buzet 
d) OŠ Barban 
e) OŠ Petra Studenca, Kanfanar 
f) OŠ Ivana Bateli ća, Raša 
g) OŠ Ivana Gorana Kova čića, Kršan 
h) OŠ Vladimira Nazora, Potpi ćan 
i) OŠ Joakima Rakovca, Sv. Lovre č 
j) OŠ Marčana 
k) OŠ Vladimira Nazora, Krnica 
l) OŠ Divši ći 
m) OŠ dr. Mate Demarina, Medulin 
n) OŠ Vitomira Širole Pajo, Nedeš ćina 
o) OŠ Rivarela, Novigrad 
p) Talijanska osnovna škola, Novigrad – Scuola elem entare italiana, Cittanova 
q) OŠ Milana Šorga, Oprtalj 
r) OŠ Svetvin čenat 

     sa  25 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH glasova  donijela 
s) OŠ Jurši ći 
t) OŠ Jože Šurana, Višnjan 
u) OŠ Vodnjan – Scuola elementare Dignano 
v) OŠ Fažana 
w) OŠ Vladimira Nazora, Vrsar 
x) AD OŠ Vladimira Gortana, Žminj 
y) OŠ Tar – Vabriga – Scuola elementare Torre – Abr ega 

 
AD – 9 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut: 

a) Medicinska škola Pula 
b) Strukovna škola Pula 
c) Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna, Pula 
d) Ekonomska škola Pula 
e) Tehnička škola Pula 
f) Gimnazija Pula 
g) Industrijsko – obrtnička škola Pula 
h) SŠ Mate Blažina, Labin 
i) SŠ Zvane Črnje, Rovinj 
j) Strukovna škola Eugena Kumičića, Rovinj – Scuola di formazione 

professionale Eugen Kumičić Rovigno 
k) SŠ Buzet 
l) Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile, Pazin 
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m) SŠ Mate Balote, Poreč 
n) Turističko ugostiteljska škola Antuna Štifanića, Poreč 
o) Gospodarska škola – Istituto professionale, Buje 
p) SŠ Vladimira Gortana, Buje – Scuola media superiore Vladimir Gortan, 

Buie 
q) Glazbena škola Ivana Matetića Ronjgova, Pula 
r) Škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, Pula 
s) Talijanska srednja škola Dante Alighieri, Pula – Scuola media superiore 

Dante Alighieri, Pola 
t) Talijanska srednja škola Rovinj – Scuola media superiore italiana Rovigno 
u) SŠ Leonardo da Vinci, Buje – Scuola media superiore Leonardo da Vinci, 

Buie 
v) Učenički dom Pula 

 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO,  pojedinačno  

stavlja  na glasanje  podtočke od a) do v), te nakon glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa  
25 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH glasova  donijela 

  
    ZAKLJU ČAK 
 
O davanju suglasnosti  na Statut : 
 
a) Medicinska škola Pula 
b) Strukovna škola Pula 
c) Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna, Pula 
d) Ekonomska škola Pula 
e) Tehnička škola Pula 
f) Gimnazija Pula 
g) Industrijsko – obrtnička škola Pula 
h) SŠ Mate Blažina, Labin 
i) SŠ Zvane Črnje, Rovinj 
sa  26 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH glasova  
donijela 
j) Strukovna škola Eugena Kumičića, Rovinj – Scuola di formazione professionale 

Eugen Kumičić Rovigno 
k) SŠ Buzet 
l) Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile, Pazin 
m) SŠ Mate Balote, Poreč 
n) Turističko ugostiteljska škola Antuna Štifanića, Poreč 
sa  25 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH glasova  
donijela 
o) Gospodarska škola – Istituto professionale, Buje 
p) SŠ Vladimira Gortana, Buje – Scuola media superiore Vladimir Gortan, Buie 
q) Glazbena škola Ivana Matetića Ronjgova, Pula 
r) Škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, Pula 
s) Talijanska srednja škola Dante Alighieri, Pula – Scuola media superiore Dante 

Alighieri, Pola 
t) Talijanska srednja škola Rovinj – Scuola media superiore italiana Rovigno 
u) SŠ Leonardo da Vinci, Buje – Scuola media superiore Leonardo da Vinci, Buie 
v) Učenički dom Pula 

 
AD – 10  
a) Prijedlog Rješenja  o razrješenju člana  Školskog odbora OŠ 
     Marčana 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora OŠ Marčana  
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 Skupština je  bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova donijela  
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana  Školskog odbora OŠ Mar čana 

 
1. Karmen Radolović razrješuje se članstva u Školskom odboru OŠ Marčana zbog 

prestanka školovanja djeteta imenovane u predmetnoj školi. 
 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Mar čana 

 
1. Nenad Pavletić imenuje se za člana Školskog odbora OŠ Marčana umjesto 

razriješene članice Karmen Radolović. 
 

2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovana razriješena članica Školskog odbora. 

 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije". 
 

AD- 11  
a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  člana Školskog odbora OŠ Milana Šorg Oprtalj 
b) Prijelog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  OŠ Milana Šorge Oprtalj 

 
Skupština je  bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova donijela  
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju članice  Školskog odbora OŠ Milana Šorgo Oprtalj 

 
1. Valdina Vranjac razrješuje se članstva u Školskom odboru OŠ Milana Šorgo Oprtalj 

zbog prestanka školovanja djeteta imenovane u predmetnoj školi. 
 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije" 

   
b) RJEŠENJE 

o imenovanju članice Školskog odbora OŠ Milana Šorgo Oprtalj 
 

1. Marina Šćulac imenuje se za članicu Školskog odbora OŠ Milana Šorgo Oprtalj 
umjesto razriješene članice Valdine Vranjac. 

 
2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 

koje je imenovana razriješena članica Školskog odbora. 
 

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

 
AD – 12  

a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  člana Školskog odbora OŠ Joakima Rakovca 
Sveti Lovreč Pazenatički  
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b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  OŠ Joakima Rakovca 
Sveti Lovreč Pazenatički  

 
Skupština je  bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova donijela  
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana  Školskog odbora OŠ Joakima Rakovca Sveti Lovr eč Pazenatički 

 
1. Emil Matošević razrješuje se članstva u Školskom odboru OŠ Joakima Rakovca Sveti 

Lovreč Pazenatički zbog prestanka školovanja djeteta imenovanog u predmetnoj 
školi. 

 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije" 
   

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora OŠ Joakima Rakovca Sveti Lovre č Pazenatički 

 
1. Davorin Fumić imenuje se za člana Školskog odbora OŠ Joakima Rakovca Sveti 

Lovreč Pazenatički umjesto razriješenog člana Emila Matošević. 
 

2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovan razriješeni član Školskog odbora. 

 
3.  Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije".  
 
AD – 13 

a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  člana Školskog odbora OŠ Gimnazije Pula 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  OŠ Gimnazija  Pula 

 
Skupština je  bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova donijela  
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana  Školskog odbora Gimnazije Pula 

 
 

1. Franko Čerina razrješuje se članstva u Školskom odboru Gimnazije Pula zbog 
prestanka školovanja djeteta imenovanog u predmetnoj školi. 

 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije" 
 

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Gimnazije Pula 

 
1. Josip Laušin imenuje se za člana Školskog odbora Gimnazije Pula umjesto 

razriješenog člana Franka Čerine. 
 

2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovan razriješen član Školskog odbora. 
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3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

 
AD – 14  
 

a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  člana Školskog odbora  Gospodarke škole 
Buje 

b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  Gospodarske škole 
Buje 

 
Skupština je  bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova donijela  
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana  Školskog odbora Gospodarske škole Buje - Isti tuto professionale 

Buie 
 
 

1. Mirjana Kukovec razrješuje se  članstva u školskom odboru Gospodarske škole Buje - 
Istituto professionale Buie zbog prestanka školovanja djeteta imenovane u 
predmetnoj školi. 

 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije" 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Gospodarske škole Buje - Istit uto professionale 

Buie 
 

 
1. Vladimir Kodilja imenuje se za člana Školskog odbora Gospodarske škole Buje - 

Istituto professionale Buie umjesto razriješene članice Mirjane Kukovec. 
 

2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovana razriješena članica Školskog odbora. 

 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije". 
 

AD – 15  
 

a) Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju  člana Školskog odbora Srednje  škole Zvane 
Črnje Rovinj  

b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora Srednje škole Zvne 
Črnja Rovinj  Gospodarske  

 
Skupština je  bez  rasprave  odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH  glasova donijela 

 
a) RJEŠENJE 

o razrješenju članice  Školskog odbora Srednje škole Zvane Črnje Rovinj 
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1. Dr. Orjana Čačić Momčilović razrješuje se od članstva u Školskom odboru Srednje 
škole Zvane Črnje Rovinj zbog prestanka školovanja djeteta imenovane u predmetnoj 
školi. 

 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 

županije" 
   

b) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole Zvane Črnje Rovinj 

 
 

1. Davor Ferenc imenuje se za člana Školskog odbora Srednje škole Zvane Črnje 
Rovinj umjesto razriješene članice dr. Orjane Čačić Momčilović. 

 
2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 

koje je imenovana razriješena članica Školskog odbora. 
 

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

 
Sjednica je zaključena u 20,15 sati. 
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